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Ο Alexander Nouri στον ΑΟΚ και 
με την “βούλα”

Καβάλα
Μείωση κρουσμάτων 

και νέα γραμμή 
εμβολιασμού στο 

Νοσοκομείο

Ο ΣΥΡΙΖΑ συνεχίζει να ψαρεύει στα 
θολά νερά 

του Αντιεμβολιαστικού κινήματος

«Χαράτσι» το πρόστιμο 
των 100 ευρώ στους 

συνταξιούχους
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ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Μαρία 
Παπάζογλου, Χριστίνα Νεφραίμ, 

Τζούλια Βασιλείου, Γιαννης 
Χ’εμμανουήλ, Κώστας Παπακοσμάς,  

Παναγιώτης Πυλιώτης, Τάσος 
Μπερμπατάκης

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών       60€ + 
ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες    90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων       150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών   500€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων            1200€ + ΦΠΑ
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Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται 
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού 

Επικρατείας, 
η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ” 

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων 
νομαρχιακών 
εφημερίδων 

που έχουν την 
δυνατότητα 

καταχώρησης 
δημοσιεύσεων του 

δημοσίου.
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γράφει ο Παναγιώτης Λιαρ-
γκόβας*
*Πρόεδρος του ΚΕΠΕ και 
του Εθνικού Συμβουλίου 
Παραγωγικότητας, καθη-
γητής στο Πανεπιστήμιο 
Πελοποννήσου

Σε πρόσφατη παρέμβασή 
του στη διαδικτυακή συ-
ζήτηση με θέμα «Climate 
change: An existential 
crisis», ο πρωθυπουργός 
Κυριάκος Μητσοτάκης δι-
ατύπωσε τη θέση ότι απαι-
τείται αναθεώρηση της δη-
μοσιονομικής πολιτικής της 
Ευρωπαϊκής Ενωσης, υπό 
το φως και των φιλόδο-
ξων στόχων σε ευρωπαϊκό 
επίπεδο στην κατεύθυνση 
της πράσινης μετάβασης. 
Ο κ. Μητσοτάκης υπογράμ-
μισε πως οι μέχρι πρότι-
νος αυστηροί στόχοι του 
Συμφώνου Σταθερότητας 
μοιάζουν πλέον απαρχαι-
ωμένοι. Σήμερα, μετά από 
δύο σημαντικές κρίσεις, οι-
κονομική και υγειονομική, 
μπορούμε με μεγάλη βεβαι-
ότητα να πούμε ότι, όντως, 
είναι απαραίτητη η αλλαγή 
του Συμφώνου Σταθερότη-
τας και Ανάπτυξης. Εφόσον 
επιθυμούμε να διατηρή-
σουμε ένα δημοσιονομικό 

πλαίσιο βασισμένο σε κανό-
νες, το σχετικό σύνολο κα-
νόνων θα πρέπει να πληροί 
κάποια κριτήρια, π.χ. απλό-
τητα, διαφάνεια, συνέπεια, 
συνοχή, αντικυκλικότητα, 
ευκολία στην εφαρμογή και 
παρακολούθηση και, τέλος, 
υψηλή αποτελεσματικό-
τητα αναφορικά με τους 
επιδιωκόμενους στόχους.

Το υφιστάμενο δημοσιο-
νομικό πλαίσιο αποδίδει 
πρωταρχική σημασία στον 
κανόνα του 3% για το δη-
μοσιονομικό έλλειμμα και 
τον κανόνα του 60% για το 
δημόσιο χρέος. Ομως, και 
οι δύο κανόνες πρέπει να 
επανεξεταστούν, δεδομέ-
νου ότι έχει αλλάξει ριζικά 
το οικονομικό περιβάλλον 
από την αρχική σύλληψη 
και εισαγωγή τους, πριν 
από αρκετές δεκαετίες. Για 
παράδειγμα, οι μεταβαλ-
λόμενοι χρηματοδοτικοί 
όροι έθεσαν τη συζήτηση 
για τη βιωσιμότητα του 
χρέους υπό ένα εντελώς 
διαφορετικό πρίσμα. Η δι-
ατήρηση μιας ενιαίας τι-
μής αναφοράς χρέους για 
όλα τα κράτη-μέλη, που 
χαρακτηρίζονται, όμως, 
από σημαντική ετερογέ-

νεια, φαίνεται να στερεί-
ται πλέον δικαιολογητικής 
βάσης και σκοπιμότητας 
στο παρόν πλαίσιο, ιδίως 
στη μετα-COVID εποχή.

Θεωρώ ότι το αναθεωρη-
μένο πλαίσιο του ΣΣΑ θα 
πρέπει να ενθαρρύνει την 
αντικυκλικότητα, στη λο-
γική που υπαγορεύει τη 
δημιουργία δημοσιονομι-
κών αποθεμάτων σε καλές 
περιόδους, προκειμένου να 
καθίσταται δυνατή η στήρι-
ξη της οικονομίας σε περι-
όδους ύφεσης. Με αυτόν 
τον τρόπο, διευκολύνεται 
η εξισορρόπηση των στό-
χων της δημοσιονομικής 
βιωσιμότητας και της οικο-
νομικής σταθεροποίησης. 
Αξίζει να σημειωθεί ότι η 
σημασία της αντικυκλικής 
πολιτικής αναδείχθηκε ξε-
κάθαρα στην περίοδο της 
πανδημίας. Επίσης, η εισα-
γωγή στοιχείων ευελιξίας 
στο δημοσιονομικό πλαίσιο 
κατά τα τελευταία χρόνια, 
με στόχο την αύξηση του 
δημοσιονομικού χώρου 
για σταθεροποίηση, κρίνε-
ται σκόπιμη και δικαιολο-
γημένη. Σχετικά με αυτό, 
αρκεί να αναφέρουμε την 
πρόσφατη προσφυγή στις 

υπάρχουσες διατάξεις ευ-
ελιξίας (ενεργοποίηση της 
γενικής ρήτρας διαφυγής) 
ως τη μόνη εφικτή λύση 
στο ξέσπασμα της πανδη-
μίας. Επομένως, η ευελιξία 
πρέπει να παραμείνει βα-
σικό συστατικό του δημο-
σιονομικού πλαισίου, ενώ 
η βελτίωση των τρόπων 
εφαρμογής της κρίνεται 
απαραίτητη προκειμένου 
να ενισχυθεί η διαφάνεια.

Τέλος, δεδομένης της ση-
μασίας της ποιότητας των 
δημοσίων οικονομικών για 
τη βιώσιμη ανάπτυξη, σε 
ένα αναθεωρημένο δημο-
σιονομικό πλαίσιο, επιβάλ-
λεται να προστατεύονται οι 
παραγωγικές επενδύσεις, 
όπως οι επενδύσεις στην 
εκπαίδευση, στην Ε&Α, στις 
δημόσιες υποδομές και στις 
μεταφορές, καθώς και οι 
πράσινες επενδύσεις. Αυτό, 
ωστόσο, συνεπάγεται ότι 
είναι αναγκαίο να ληφθούν 
υπόψη και να αναλυθούν 
ορισμένα κρίσιμα ζητήματα 
που σχετίζονται με τον εν-
νοιολογικό προσδιορισμό 
και την κατηγοριοποίηση 
των δημόσιων δαπανών 
(π.χ. διάκριση μεταξύ πα-
ραγωγικών και μη παρα-

γωγικών δαπανών), καθώς 
και τη χρηματοδότηση των 
δημόσιων επενδύσεων. Για 
παράδειγμα, η αναγκαιό-
τητα προστασίας των δη-
μόσιων επενδύσεων στον 
τομέα της υγείας κατέστη 
εμφανής, ίσως περισσό-
τερο από ποτέ, εξαιτίας 
της πανδημίας COVID-19.

Αναθεώρηση του Συμφώνου Σταθερότητας και Ανάπτυξης

γράφει 
ο Αλέξης Παπαχελάς

Αυτός ο τόπος χρειάζεται 
επειγόντως μερικές μεγά-
λες μεταρρυθμίσεις. Γιατί, 
όσο αστρονομική ανάπτυξη 
και να έχουμε, θα φτάσουμε 
πάλι στα ίδια αδιέξοδα χω-
ρίς αλλαγές στην παιδεία, 
στη Δικαιοσύνη, στην υγεία 
και στη δημόσια διοίκηση. 
Στα λόγια, όλοι τις θέλου-
με τις μεταρρυθμίσεις. Στην 
πράξη μερικές προχωράνε, 
ορισμένες ψηφίζονται αλλά 
μένουν στα χαρτιά και κά-

ποιες μαζεύουν σκόνη. 

Η εμπειρία απέδειξε ότι 
καμία μεταρρύθμιση δεν 
πετυχαίνει χωρίς να έχουν 
κομμάτι «ιδιοκτησίας» οι 
άμεσα εμπλεκόμενοι. Με-
ταρρύθμιση στη Δικαιοσύ-
νη χωρίς δικηγόρους και 
δικαστές δεν γίνεται. Και το 
ίδιο ισχύει σε όλους τους 
κρίσιμους τομείς. Αποδεί-
χθηκε αυτό την εποχή των 
μνημονίων. Η χώρα γινόταν 
άνω-κάτω, φτάναμε στα 
όρια του εμφυλίου, οι νόμοι 
ψηφίζονταν, τα κόμματα δι-

εσπώντο και στην πράξη 
δεν άλλαζε τίποτα. Με ελά-
χιστες εξαιρέσεις.

Μεταρρύθμιση σημαίνει 
ξεβόλεμα, αξιολόγηση, 
στοχοθεσία, αξιοκρατία. 
Λογικό είναι να υπάρχουν 
αντιδράσεις από όσους φο-
βούνται όλα τα παραπάνω. 
Αυτό που αναζητείται είναι 
ηγεσίες που δεν σκιάζονται 
από το πολιτικό κόστος. 
Αλλά ακόμη και αν βρε-
θούν τέτοιες ηγεσίες με τη 
μορφή πολιτικών που δια-
θέτουν όραμα και τσαγανό, 

δεν φτάνουν. Χρειαζόμαστε 
ηγέτες-δικαστές, ηγέτες-
καθηγητές κ.ά., που θα πά-
ρουν στην πλάτη τους τις 
αναγκαίες μεταρρυθμίσεις 
και θα πείσουν τους συνα-
δέλφους τους ότι αξίζει να 
γίνουν προς το συμφέρον 
όλων. Σπανίζουν στις μέρες 
μας αυτές οι προσωπικότη-
τες. Οι συνδικαλιστές και 
οι εκπρόσωποι διαφόρων 
κλάδων μοιάζουν, ή μάλ-
λον είναι, πολιτικοί. Ξέρουν 
να λένε όχι, να οχυρώνο-
νται πίσω από νομικίστικα 
επιχειρήματα και να ζητούν 

προσλήψεις ή παραπάνω 
λεφτά. Προφανώς χρειά-
ζονται αυτά, όμως αν δεν 
γίνουν τομές, θα είναι χρή-
ματα του ελληνικού λαού 
που θα πετιούνται σε έναν 
τρύπιο κουβά.

Θα ήταν εξαιρετικό να 
ακούσουμε τέτοιες ηγετικές 
φυσιογνωμίες να μας προ-
τείνουν τι αλλαγές πρέπει 
να γίνουν. Τις συναντάμε 
μόνο στον χώρο της παι-
δείας προς το παρόν.

Δεν είναι εύκολο καθόλου 

για σοβαρούς επαγγελ-
ματίες να μπουν στη μάχη 
και να στηρίξουν μη δημο-
φιλείς μεταρρυθμίσεις. Το 
σθένος τους μπορεί εύκολα 
να οδηγήσει σε περιπέτει-
ες, στη δημόσια χλεύη, στις 
απειλές. Οπότε καταλήγου-
με να έχουμε ηγεσίες που 
λένε μονότονα «Οχι» σε 
κάθε αλλαγή και ανθρώ-
πους που φοβούνται. Το 
αποτέλεσμα το βλέπουμε 
γύρω μας και δεν μας γεμί-
ζει αισιοδοξία.

Οι ηγέτες δεν υπολογίζουν το πολιτικό κόστος

του Παναγιώτη Μουμτσά-
κη

Η ενασχόληση της νε-
ολαίας με την πολιτική 
μπορεί να φαντάζει οξύ-
μωρη διότι μερικές φορές 
είναι δύσκολο να σκε-
φτούμε τους νέους ως 
“πολιτικά όντα”. Συνήθως 
η πολιτική θεωρείται πε-
δίο, στο οποίο κυριαρ-
χούν οι μεσήλικες και οι 
μεγαλύτερες γενιές, με 
τους Νέους συνειδητά 
να απουσιάζουν και τις 
απόψεις τους συχνά να 
παραγκωνίζονται. Αδι-

αμφισβήτητα, η δεκαετία 
της κρίσης, η οποία προ-
ηγήθηκε, σε συνδυασμό 
με την παρούσα υγειο-
νομική δυσχέραιναν ακό-
μα περισσότερο τις συν-
θήκες, ενισχύοντας τον 
πολιτικό κυνισμό και την 
αδιαφορία για τα κοινά.

Η πρόσφατη θεσμοθέτη-
ση του Δημοτικού Συμ-
βουλίου Νεολαίας φιλο-
δοξεί να ανατρέψει τα 
δεδομένα, ανοίγοντας 
το δρόμο για μαζική και 
ενεργή συμμετοχή των 
Νέων στα κοινά του Δή-

μου μας. Θα αποτελέσει 
ένα ζωντανό οργανισμό, 
που θα προβληματίζεται, 
αλλά και θα προβληματί-
ζει, θα διαβουλεύεται και 
θα προτείνει. Μία ευρεία 
συμμαχία Νέων της το-
πικής κοινωνίας, η οποία 
ευελπιστούμε να διαφέρει 
πολύ, επενδύοντας στον 
ελάχιστο κοινό παρονο-
μαστή και αγνοώντας το 
μέγιστο κοινό διαιρετή. 
Πολλές διαφορετικές 
ψηφίδες, οι οποίες τε-
λικά θα συνθέσουν ένα 
εντυπωσιακό ψηφιδωτό.

Ο θεσμός του Δημοτικού 
Συμβουλίου Νεολαίας 
αποτελεί πλέον κεκτη-
μένο των Νέων του Δή-
μου. Ωστόσο, δεν απο-
τελεί δεδομένο. Η μάχη 
ήταν χρονοβόρα και μας 
βρήκε αντιμέτωπους με 
δύσκολους αντιπάλους. 
Μεγαλύτερος όλων μερι-
κοί καιροσκόποι αυτοδι-
οικητικοί, που ασχολού-
νται με τα κοινά ώστε να 
προωθήσουν αποκλει-
στικά τη δική τους ατζέ-
ντα. Οι μάχες θα συνε-
χιστούν με την ευχή ότι 
η κοινωνία της Καβάλας 

θα αγκαλιάσει το εγχεί-
ρημα και θα αποτελέσει 
ουσιαστικό αρωγό του.

Σε μια εποχή, στην οποία 
βασικοί Θεσμοί της Δη-
μοκρατίας αμφισβητού-
νται συνεχώς, έχουμε 
την ηθική υποχρέωση ως 
Νέοι της πόλης να προα-
σπίσουμε το νεοσύστατο 
αυτό όργανο και να το με-
τατρέψουμε σε φάρο ελ-
πίδας. Κόντρα στο, πολλές 
φορές τοξικό, περιβάλ-
λον του Δημοτικού Συμ-
βουλίου των «μεγάλων» 
να προτάξουμε ύψιστες 

αξίες όπως ο Διάλογος, 
ο Σεβασμός και η Δημο-
κρατία και να προσφέ-
ρουμε ουσιαστικές λύσεις 
σε μείζονα ζητήματα που 
μας απασχολούν. Ήρθε η 
ώρα να γίνουμε οι ταγοί 
της κοινωνίας, που ορα-
ματιζόμαστε και να απορ-
ρίψουμε το μοντέλο των 
ουραγών, που πλείστες 
φορές μας έχουν προσά-
ψει. Το πρώτο βήμα έγινε 
ήδη. Με συνοδοιπόρους 
τους νέους της πόλης και 
τη βοήθεια της τοπικής 
κοινωνίας θα κάνουμε και 
τα υπόλοιπα. Ξεκινάμε!

Κερδίζοντας πίσω τη χαμένη μας φωνή



ΑΝΑΛΥΤΗΣ 3ΕΠΙΚΑΙΡΟΤΗΤΑinfo@enachannel.gr
Δευτέρα 13 Δεκεμβρίου 2021
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Καβάλα
Μείωση κρουσμάτων και νέα γραμμή εμβολιασμού στο Νοσοκομείο

Η κατάσταση στο 
Νοσοκομείο Καβά-
λας είναι πλήρως 
ελεγχόμενη λόγω 
και της αποκλιμάκω-
σης των κρουσμά-
των το τελευταίο 
χρονικό διάστημα.

Αυτή την στιγμή νοση-
λεύονται 37 συμπολί-
τες μας σε απλες κλινες 

covid και 7 στις ΜΕΘ.

Τα κρούσματα είναι πάνω 
κάτω στα 40 εδώ και με-
γάλο χρονικό διάστημα 
ενώ η εικόνα είναι σα-
φώς πιο βελτιωμένη σε 
σχέση με τον Σεπτέμβριο.

Από την άλλη πλευρά 
δεν υπάρχει καμία με-
ταβολή όσον αφορά το 

νοσηλευτικό προσωπι-
κό. Αξίζει να σημειωθεί 
ότι όσοι ανεμβολίαστοι 
υγειονομικοί είναι σε 
αναστολή δυστυχώς δεν 
θα αποζημιωθούν καθώς 
η απόφαση του ΣτΕ όσον 
αφορά την υποχρεωτικό-
τητα έκανε λόγω για μία 
συνταγματική απόφαση.

Νέα γραμμή εμβολια-

σμού στο Νοσοκομείο

Τέλος 500 εμβόλια κα-
θημερινά πρόκειται να 
γίνονται στο Νοσοκομείο 
με τη νέα γραμμή εμβο-
λιασμού η οποία ανοίγει 
ενώ παράλληλα η διοί-
κηση του Νοσοκομείου 
αναζητά πρόσληψη προ-
σωπικού για να στελεχώ-
σει και αυτή την γραμμή.

Καβάλα
Τον Σεπτέμβριο του 2022 οι μαθητές στο 12ο Δημοτικό Σχολείο
Την δέσμευση ότι τη νέα 
σχολική χρονιά δηλαδή 
τον προσεχή Σεπτέμβριο 
του 2022 πρόκειται να 
ξεκινήσουν τα μαθήμα-
τα στο 12ο Δημοτικό 
Σχολείο Καβάλας έδωσε 
στο enanews.gr ο Αντι-
δήμαρχος Τεχνικών Έρ-
γων Γιάννης Ιακωβίδης.

Όπως τόνισε μετα-
ξύ άλλων ο ίδιος :

“Θεωρώ πως εκ των 
ουκ ανευ οι μαθητές θα 
μπουν στις σχολικές αί-
θουσες του 12ου Δημο-
τικού Σχολείου από τον 
προσεχή Σεπτέμβριο. 
Αυτή την στιγμή έχουν 
τελειώσει δύο εργολα-

βίες, περιμέναμε να έρ-
θει ένα θερμικό σύστημα 
για αυτό καθυστερήσαμε 
και τώρα ξεκινά η τρίτη 
και τελευταία εργολαβία 
η οποία έχει ως κύριο 
πλέον σκοπό την αποκα-
τάσταση της προαύλιας 
περιοχής του σχολείου”.

“Η Ελλάδα Ελεύθερη” στην Μεγάλη Λέσχη Καβάλας

Στο ιστορικό και εμ-
βληματικό κτίριο της 
Μεγάλης Λέσχης εγκαι-
νιάστηκε η Εκθεση “Η 
Ελλάδα Ελεύθερη | 
Αναγνώριση και σύνα-
ψη διπλωματικών και 
προξενικών σχέσεων.”

Μία έκθεση που πραγ-
ματοποιείται από τον 
Δήμο Καβάλας σε συ-
νεργασία με την Υπηρε-
σία Διπλωματικού και 
Ιστορικού Αρχείου του 
Υπουργείου Εξωτερικών.

Ο Δήμαρχος Καβάλας κ. 
Θεόδωρος Μουριάδης 

στον λόγο του ευχαρί-
στησε θερμά το Υπουρ-
γείο Εξωτερικών για την 
τιμή που έγινε στην Κα-
βάλα να φιλοξενηθούν 
σπάνια έγγραφα της 
αναγνώρισης και σύνα-
ψης των διπλωματικών 
και προξενικών σχέσεων.

Ταυτοχρόνως το Υπουρ-
γείο εκπροσώπησε ο 
Προϊστάμενος του Πνευ-
ματικού και Ιστορικού 
Αρχείου της Υπηρεσίας 
του Διπλωματικού και 
Ιστορικού Αρχείου του 
Υπουργείου Εξωτερικών 
κ. Γιώργος Πολυδωράκης 

τονίζοντας την αξία της 
συγκεκριμένης έκθεσης.

Επιπλέον ο Μητροπο-
λίτης Φ. Ν. Θ. έδωσε τα 
δικά του συγχαρητήρια 
προς τον Δήμο Καβά-
λας και τον Δήμαρχο κ. 
Μουριάδη για την άψο-
γη φιλοξενία και την 
σημαντική προσπάθεια.

Ταυτοχρόνως στα εγκαί-
νια της έκθεσης βρέθη-
κε πλήθος φορέων και 
εκπροσώπων της πολι-
τείας αλλά και της Το-
πικής πολιτικής σκηνής.
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“Planet” και Δήμος Παγγαίου
Μια συμβολική πράξη σε μια εμβληματική περιοχή 

Ο Φυσιολατρικός Σύλ-
λογος, με τη στήριξη 
του Δήμου Παγγαί-
ου, τοποθέτησαν την 
Ελληνική σημαία σε 
ένα ιστορικό σημείο 
της Νέας Ηρακλίτσας-
Η ιστορία του λό-
φου «Περδικοβούνι»

ΟΦυσιολατρικός Σύλ-
λογος του Δήμου Παγ-
γαίου “Planet”, με τη 
στήριξη του Δήμου Παγ-
γαίου, τοποθέτησαν την 
Ελληνική σημαία σε ένα 
εμβληματικό σημείο της 

Νέας Ηρακλίτσας, στον 
λόφο «Περδικοβούνι», ο 
οποίος «κρύβει» στους 
βράχους του άγνωστες 
πτυχές της νεότερης 
Ιστορίας της περιοχής.

Ιστορικές πληροφο-
ρίες για τη συγκεκρι-
μένη τοποθεσία από 
τον Μιχάλη Φασουλά

Η ονομασία του λόφου 
είναι «Περδικοβούνι» 
και ακριβέστερα, στους 
στρατιωτικούς χάρτες 
του 1916, αναφέρεται 

ως «Αγριοτουλίπες» σύμ-
φωνα με τη ΓΥΣ (Γεωγρα-
φική Υπηρεσία Στρατού). 
Στην κορυφή του λόφου 
υπάρχει κατασκευασμέ-
νο από την εποχή του 
μεσοπολέμου οχυρω-
ματικό έργο, αποτελού-
μενο από οχυρωματικές 
τάφρους σκαμμένες στο 
πολύ πετρώδες έδαφος 
και με μεγάλα αμυντικά 
ορύγματα μεταξύ των 
βράχων. Επιπλέον το όλο 
έργον συμπληρώνεται με 
πολυβολεία τόσο αντια-
εροπορικά όσο και επά-

κτια, με θύρες (μπούκες) 
ορατές από την παραλία 
της περιοχής «Σαράντα».

Στους κατοίκους είναι 
γνωστά τα παραπά-
νω έργα με το όνομα 
«Μπούνκερ». Η επιλογή 
της θέσης είναι άριστη 
καθόσον ελέγχει όλο 
το πέλαγος και καθι-
στά κυρίαρχο της θά-
λασσας όποιον ελέγ-
χει το Μπούνκερ. Το 
έτος 2000 μελετήθηκε, 
σχεδιάσθηκε και κα-
τασκευάσθηκε δασικό 
μονοπάτι με ξύλινους 
αναβαθμούς που οδηγεί 
από τις εγκαταστάσεις 
απομαγγανίωσης του 
νερού ύδρευσης μέχρι 
την κορυφή του λόφου.

Είναι βατό με μικρό βαθ-
μό δυσκολίας και η διάρ-
κεια της ανάβασης διαρ-
κεί 18 λεπτά. Στον Δήμο 
Ελευθερών υπάρχει με-
λέτη ηλεκτροδότησης 
του εν λόγω μονοπατιού, 
σχήματος ζιγκ ζαγκ συ-
νταγμένη το έτος 2004 
από τον υπογράφοντα. 
Στις υπώρειες του εν 

λόγω λόφου υπάρχει το 
ρέμα της Αγίας Παρα-
σκευής (Σιτζάκ Ντερέ), 
όπου στην διάρκεια της 
Βουλγαρικής Κατοχής 
ο υδροκίνητος αλευρό-
μυλος του Μιχαήλ Θε-
οδωρίδη (Παπαμιχάλης, 

ιερέας της Ηρακλείτσας) 
έσωσε πολλούς κατοί-
κους της περιοχής από 
την πείνα, ενώ παράλ-
ληλα παρείχε και κα-
ταφύγιο σε πολλούς 
διωκόμενους Έλληνες.

*Επιδεινώθηκαν οι ζημιές στην ακτή Κα-
λαμίτσας μετά την καλοκαίρια. Για αποκα-
τάσταση μιλάει π δήμαρχος. Τελικά ποιος 
θα διορθώσει τις ζημιές π Δήμος ή η ΕΡΑΔ; 
Μήπως θα περιμένουμε την ΕΤΑΔ; Για πό-
σους μήνες άραγε; 

**Τέτοιες μέρες πέρυσι είμασταν κλεισμέ-
νοι μέσα στα σπίτια μας με 100-200 κρού-
σματα. Φέτος με 8.000 θα κανουμε Χρι-
στούγεννα.  

Μικρογραφίες

Φίλιππος Αναστασιά-
δης: Ο εχθρός του καλού 
είναι το καλύτερο και γι' 
αυτό ποτέ δεν σταματά-
με / Σημαντική η συνει-
σφορά στην οικιστική 
ανάπτυξη της περιοχής η 
ύπαρξη Πολεοδομίας

«Πέρα από το μεγάλο πρό-
βλημα της υγειονομικής 
κρίσης που αντιμετωπί-
ζουμε, το οποίο δυστυ-
χώς εξελίσσεται και σε 
οικονομική κρίση σε όλα 
τα επίπεδα, ο δήμος Παγ-
γαίου βρίσκεται σε έναν 
οργασμό έργων. Σε όλες 
τις Δημοτικές Ενότητες, σε 
όλους τους οικισμούς μας, 
γίνονται διάφορες παρεμ-
βάσεις, όπως ενεργειακής 
αναβάθμισης κτηρίων, υπο-
δομών, ασφαλτοστρώσεις, 
πλατείες, παιδικές χαρές, 
αλλά και έργα ύδρευ-
σης και αποχέτευσης».

Τα παραπάνω τόνισε στο 
πλαίσιο συνέντευξης που 
παραχώρησε στον «Ενήμε-
ρο», ο δήμαρχος Παγγαίου, 
Φίλιππος Αναστασιάδης, 
ο οποίος υπογράμμισε πα-
ράλληλα ότι όλες αυτές οι 
παρεμβάσεις θα βελτιώ-
σουν κατά πολύ την ποιό-
τητα ζωής των πολιτών και 
πρόσθεσε ότι ήδη άρχισε ο 
σχεδιασμός για την επόμενη 
θερινή περίοδο, η οποία, αν 
δεν υπάρξει κάποια δραμα-
τική εξέλιξη με την πανδη-
μία, θα αγγίξει ίσως και θα 
ξεπεράσει αυτήν του 2019.

«Ο εχθρός του καλού 
είναι το καλύτερο και 
γι’ αυτό ποτέ δεν στα-
ματάμε. Πρέπει να αξι-
οποιήσουμε με τον κα-
λύτερο δυνατό τρόπο 
το τουριστικό προϊόν 
της περιοχής μας…»
«Έχουμε πάντα τις κεραίες 

μας ψηλά, είμαστε σε διαρ-
κή εγρήγορση και παρακο-
λουθούμε την εξέλιξη των 
έργων, ενώ παράλληλα να 
σχεδιάζουμε και απαιτούμε 
για μελλοντικές παρεμβά-
σεις που είναι απαραίτητες 
να γίνουν προς όφελος 
των συμπολιτών μας. Ο 
εχθρός του καλού είναι το 
καλύτερο και γι’ αυτό ποτέ 
δεν σταματάμε. Πρέπει να 
αξιοποιήσουμε με τον κα-
λύτερο δυνατό τρόπο το 
τουριστικό προϊόν της περι-
οχής μας, δηλαδή του συν-
δυασμού της θάλασσας με 
τις ομορφιές του Παγγαίου, 
να αξιοποιήσουμε το γεω-
θερμικό πεδίο με τη μεγά-
λη έκταση που έχουμε εκεί. 
Δυστυχώς σε παγκόσμιο 
επίπεδο έχουν βαλτώσει 
όλες οι επενδύσεις, όμως 
πρέπει να πω ότι όντως 
υπάρχει έντονο ενδιαφέ-
ρον για την αξιοποίηση 
της μεγάλης έκτασης που 
έχουμε εκεί και σε συνδυ-
ασμό με την αξιοποίηση 
της Αλάνας, νομίζω ότι θα 
υπάρξει μια πολύ μεγάλη 
ανάπτυξη», σημείωσε σχε-
τικά ο δήμαρχος Παγγαίου.

Σημαντική η συνεισφο-
ρά στην οικιστική ανά-
πτυξη της περιοχής η 
ύπαρξη Πολεοδομίας 
στον δήμο Παγγαίου

«Το βλέπουμε ήδη και από 

την οικιστική ανάπτυξη της 
περιοχής και σε αυτό συνέ-
βαλε η προσπάθεια που κά-
ναμε να αναλάβει ο δήμος 
Παγγαίου την Πολεοδομία 
της περιοχής μας. Ήταν μια 
πολύ σημαντική εξέλιξη, 
καθώς έτσι έχουμε βοηθή-
σει πάρα πολύ στην προ-
σέλκυση επενδυτών, διότι 
πλέον η οικιστική ανάπτυ-
ξη έχει να κάνει και με την 
έκδοση των οικοδομικών 
αδειών και την αμεσότητα 
που μπορούν να έχουν οι 
επενδύσεις. Άρα θεωρώ ότι 
είναι μια πολύ καλή περίο-
δος, σε συνδυασμό με τις 
πολύ καλές προσπάθειες 
που γίνονται στο κομμά-
τι των υποδομών, όπως 
τα έργα αποχέτευσης και 
ύδρευσης, τα οποία βοη-
θούν και αποτελούν μια 
καθοριστική παράμετρο για 
την ολιστική ανάπτυξη στον 
δήμο Παγγαίου», ανέφερε 
στη συνέχεια των δηλώ-
σεων του στον «Ενήμερο» 
ο Φίλιππος Αναστασιάδης.

«Τουρισμός, αγροτουρι-
σμός, οινοποιία, επεξερ-
γασία εμπορευμάτων θα 
μας οδηγήσουν στο να 
έχουμε ένα καλό απο-
τέλεσμα για την ανά-
πτυξη του τόπου μας…»

«Δεν ξεχνάμε επίσης το 
έργο της αγροτικής οδο-
ποιίας, που είναι ένα έργο 

πνοής, καθώς θα βοηθήσει 
πάρα πολύ τους αγρότες 
μας σε όλες τις περιοχές 
του δήμου, οι οποίοι έχουν 
πληγεί πολλαπλά από τα 
ακραία καιρικά φαινόμενα, 
αλλά και την παγκόσμια 
κατάσταση με τις τιμές. 
Όλα αυτά συνδυαστικά, 
δηλαδή τουρισμός, αγρο-
τουρισμός, οινοποιία, επε-
ξεργασία εμπορευμάτων 
θα μας οδηγήσουν στο να 
έχουμε ένα καλό αποτέλε-
σμα για την ανάπτυξη του 
τόπου μας. Θα πρέπει να 
υπάρξει μια ταυτόχρονη 
ανάπτυξη σε όλα αυτά τα 
επίπεδα, γιατί το ένα συ-
νεπικουρεί το άλλο», συ-
μπλήρωσε χαρακτηριστι-
κά ο δήμαρχος Παγγαίου.

«Προσπαθήσαμε εμείς 
και οι επαγγελματίες 
της περιοχής μας, που 
έδειξαν το επίπεδο υπη-
ρεσιών που μπορούν να 
προσφέρουν κι αυτή η 
καλή συνεργασία μας 
κάνει να ευελπιστού-
με σε καλύτερες ημέ-
ρες για την επόμενη 
τουριστική περίοδο…»

Τέλος, σε ερώτηση για το 
ποιες είναι οι προσδοκίες 
για την επόμενη τουριστική 
περίοδο, ο κ. Αναστασιάδης 
απάντησε: «Ευελπιστούμε 
να αλλάξουν όλα. Υπάρ-
χει «δίψα» από Έλληνες 

και ξένους που θέλουν να 
βρεθούν στην περιοχή μας. 
Πρέπει να μπορέσουμε να 
αξιοποιήσουμε αυτήν την 
«δίψα» και νομίζω ότι θα 
τα καταφέρουμε. Προερ-
γασία και προετοιμασία 
ούτως ή άλλως γίνεται 
από εμάς. Το αποδείξαμε 
σε δυο πολύ κρίσιμες χρο-
νιές, όπως ήταν το 2020 
και το 2021. Ήταν ένα δυ-
νατό τεστ αυτή η περίοδος 
της πανδημίας. Μας βρήκε 
όμως έτοιμους και κατα-
φέραμε να ανταποκριθού-
με. Προσπαθήσαμε εμείς 
και οι επαγγελματίες της 
περιοχής μας, που έδειξαν 
το επίπεδο υπηρεσιών που 
μπορούν να προσφέρουν 
κι αυτή η καλή συνεργασία 
μας κάνει να ευελπιστούμε 
σε καλύτερες ημέρες για 
την επόμενη τουριστική 
περίοδο, αναμένοντας κυ-
ριολεκτικά να εκτοξευτεί 
η περιοχή μας. Γι’ αυτό και 
προετοιμαζόμαστε στο κομ-
μάτι προβολής της περιο-
χής μας, αλλά και στο κομ-
μάτι των υποδομών. Πρέπει 
να μπορούν να αντέξουν 
οι βιολογικοί καθαρισμοί 
που έχουμε, να αντέξουν 
τα δίκτυα, να υπάρχει ανά-
λογη κάλυψη για να μιλά-
με και να λέμε ότι είμαστε 
σε ένα καλό επίπεδο».

Δήμος Παγγαίου 
Έργα παντού παρά την κρίση



Στη διάθεση των δημοτών, 
που ζουν ή δραστηριοποι-
ούνται στην Τ.Κ. Πέρνης 
βρίσκονται τα νέα δίκτυα 
οδοποιίας του Δήμου Νέ-
στου. Πρόκειται για σημα-
ντικές παρεμβάσεις στην 

παραπάνω Τοπική Κοινότη-
τα, οι οποίες αφορούν προ-
τάσεις του Τοπικού Συμ-
βουλίου και του Προέδρου 
Πέρνης κ. Θεόδωρου Αλε-
ξανδρόπουλου, όπου και 
υλοποιήθηκαν βελτιώνο-

ντας την καθημερινότητα.

Η Δημοτική Αρχή συνεχίζει 
την κατασκευή έργων υπο-
δομής με συνέπεια έναντι 
των δημοτών.
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Ασφαλτοστρώσεις στην Τ.Κ Πέρνης
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Αυτοκίνητο «βούτηξε» στη λιμνοθάλασσα της Κεραμωτής
Όπως αναφέρουν αστυνομικές πηγές, ο οδηγός είναι καλά στην υγεία του ενώ είναι άγνωστο το πως έγινε το συμβάν.
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Οι Δωρητές και τα  έργα προσφοράς τους στο κοινωνικό σύνολο
Η σημασία της ευεργεσίας 
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Αφορμή του σημειώματος 
η εκδήλωση της Φιλόπτω-
χου Αδελφότητας Καβάλας 
στην “Μεγάλη Λέσχη”. Η 
απόδοση τιμής και η ιστο-
ρική διαδρομή ενός σωμα-
τείου που η προσφορά του 
είναι γραμμένη με “χρυσά 
γράμματα”  στην κοινωνική 
και φιλανθρωπική ιστορία 
της περιοχής.   Η ευποιία 
αποτελεί έμπρακτη εκ-
δήλωση συμπαράστασης 
προς τον πάσχοντα συνάν-
θρωπο. Αίτιο της μπορεί να 
είναι ένα απλό συναίσθημα 
συμπάθειας και οίκτου που 
γεννιέται αυθόρμητα στη 
ψυχή του ανθρώπου όταν 
βρίσκεται αντιμέτωπος με 
τη δυστυχία. Στον άνθρω-
πο αυτόν γεννιέται το συ-
ναίσθημα της φιλαλληλίας 
καθώς επίσης και το συ-
ναίσθημα της ανιδιοτελής 
αγάπης προς τους άλλους. 
Αυτή η αγάπη ξεκινά από 
τα φιλικά και συγγενικά 
πρόσωπα και στη συνέχεια 
εκτείνεται στο κοινωνικό 
περιβάλλον έχοντας ως 
σκοπό να γίνει αφετηρία 
όλων των κοινωνικών αρε-

τών.
Από τα παλιά χρόνια συνα-
ντάμε μορφές θεσμοθετη-
μένης και πολύτιμης υπη-
ρεσίας προς την κοινωνία. 
Αυτή την πολύτιμη υπηρε-
σία την πρόσφεραν και οι 
ευεργέτες αυτής της πό-
λης. Το δέντρο της ευεργε-
σίας “φυτρώνει” πάνω από 
ένα αιώνα στην Καβάλα. 
Το δέντρο αυτό πρόσφερε 
άφθονους τους καρπούς 
του ιδιαίτερα στα χρό-
νια της σκλαβιάς από τον 
Οθωμανικό ζυγό . Έτσι, 
δημιουργήθηκε η απαίτηση 

της προσφοράς που εκδη-
λώθηκε σε όλους τους το-
μείς και ιδιαίτερα στον ευ-
αίσθητο χώρο της υγείας 
της  παιδείας της προσφο-
ρά ς στον φιλάνθρωπο. Η 
δράση της Φιλοπτώχου 
Αδελφότητας Κυριών Κα-
βάλας είναι το κορυφαίο 
παράδειγμα 

Η παιδεία και η φιλανθρω-
πία ήταν παραδόσεις λα-
μπρές που σφυρηλατήθη-
καν και διαιωνίστηκαν .Οι 
ευεργέτες, είτε ως άτομα 
είτε ως συλλογική μορφή  
άνοιξαν τους κρουνούς 
του χρήματος και έτσι βο-
ήθησαν τόσο τους  δα-
σκάλους του Γένους, εκεί-
νης της εποχής , οι οποίοι 
άνοιξαν τους κρουνούς 
του πνεύματος. Τα έργα 
των ευεργετών κατά την 
Οθωμανική περίοδο  είχαν 
ξεχωριστή σημασία. Απο-
φασιστική ήταν η συμβολή 
τους στην επιβίωση των 
υποδούλων Ελλήνων στη 
γη της Μακεδονίας, στην 
πνευματική αναγέννηση, 
στην διαβίωση τους αλλά 

και στην Απελευθέρωση 
που ακολούθησε.

Είναι χρέος μας να αναφε-
ρόμαστε στους βίους και 
στα ονόματα των ευεργε-
τών της εποχής εκείνης , 
των αρχών του περασμέ-
νου αιώνα.

΄Ήτανε οι προάγγελοι της 
οικονομικής προόδου της 
πόλης αλλά και της  Ελευ-
θερίας που ακολούθησε.
Οι ευεργέτες «χαράζουν» 
τις ευεργεσίες τους, στα 
έργα και στις πράξεις τους, 

πολλές όμως από αυτές 
«χάνονται», ωστόσο οι ευ-
εργετούμενοι θα πρέπει 
να γράφουν τα ονόματα 
των ευεργετών τους στο 
μάρμαρο, προκειμένου να 
μένουν ως μνημεία και 
φωτεινά παραδείγματα μί-
μησης για τις μελλοντικές 
γενιές. Αρκετοί ήταν οι ευ-
εργέτες της πόλης ειδικά 
κατά τα τελευταία χρόνια 
της τουρκοκρατίας. Ανα-
φέρουμε τον Εμμανουήλ 
Σταυράκη, που άφησε με 
τη διαθήκη του 10.000 
γρόσια για τα εκπαιδευ-
τικά ιδρύματα της πόλης 
και άλλα 10.000 για την 
ανέγερση και λειτουργία 
της εκκλησίας του Αγίου 
Ιωάννη, την Απολλωνία 
Αναστασιάδη, που άφησε 
το ήμισυ δύο οικιών για 
τη στέγαση του σχολείου 
της πόλης , τον υποπρόξε-
νο Μάρκο Φώσκολο, που 
πολλές φορές ενίσχυσε 
οικονομικά την ελληνική 
κοινότητα. Ο  Σπύρος Σε-
κερτζής, που προς στο τέ-
λος της ζωής του διέθεσε 
όλες του τις οικονομίες 
για την ανέγερση του νο-
σοκομείου “Ευαγγελισμός” 
. O καπνέμπορας Μιχαήλ 
Σπόντης που ήταν η ψυχή 
της ανέγερσης του διδα-
κτηρίου της Ομόνοιας, που 
θα στέγαζε το ημιγυμνάσιο 
Καβάλας. Παράλληλη είναι 
και η δράση τη γυναίκας 
του Μιχ. Σπόντη, της Σε-
ραφίνας, που ως πρόεδρος 
του φιλεκπαιδευτικού 
συλλόγου Κυριών Καβά-
λας, που επονομάσθηκε 
«Αθηνά», είχε σκοπό να 
βοηθήσει το έργο του Νικ. 
Φιλιππίδη στην πόλη της. 
Ήταν ο πρώτος μάλιστα 
γυναικείος σύλλογος που 
συστήθηκε στην υπόδουλη 
Μακεδονία.

Η ΦΙΛΟΠΤΩΧΟΣ ΑΔΕΛ-
ΦΟΤΗΤΑ

Στις 8 Νοεμβρίου του 
1902 , ιδρύονταν ένα από 
τα πιο ιστορικά γυναικεία 
σωματεία της Καβάλας, η 
“Φιλόπτωχος Αδελφότης 
Κυρίων”.  Ο σύλλογος συ-
στάθηκε από τις κυρίες της 
πόλης με την προτροπή 
του τότε Αρχιερατικού Επι-
τρόπου Σπυρίδωνος Βλά-
χου και του Μητροπολίτη 
Ξάνθης Ιωακείμ Σγουρού. 
Πρωταρχικό μέλημα του 
συλλόγου ήταν η συντήρη-
ση του Κοινοτικού Νοσοκο-
μείου “Ευαγγελισμός”και η 
παροχή βοήθειας σ’ όλους 
τους άπορους Καβαλιώτες. 
Στην αρχή εκείνης της δε-
καετίας οι Έλληνες είχαν 

οργανωθεί  μέσω της Ελ-
ληνορθοδόξου Κοινότητας 
και είχαν δημιουργήσει 
ήδη  την “Μεγάλη Λέσχη” 
αλλά και το Νοσοκομείο 
“Ευαγγελισμός”. Η 22α 
Μαΐου του 1910 ήταν μια 
μεγάλη ημέρα για την Κα-
βάλα, καθώς το νεόδμητο 
εντυπωσιακό κτίριο της 
Φιλόπτωχου Αδελφότη-
τας Κυριών, η “Μεγάλη 
Λέσχη”, άνοιγε τις πύλες 
της, κοντά στο Μέγαρο 
Τόκου, κάτω από το Παρ-
θεναγωγείο της Ελληνορ-
θόδοξου Κοινότητας και 
δίπλα στην εντυπωσιακή 
κατοικία του Καπνέμπορου 
Χέρτζοκ, ατενίζοντας το 
γαλάζιο του Αιγαίου. Την 
ίδια μέρα, παρά το άσχη-
μο κλίμα της εποχής λόγω 
των εντάσεων του Ελλη-
νικού Βασιλείου με την 
Οθωμανική Αυτοκρατορία, 
πραγματοποιείται και ο με-
γάλος ευεργετικός χορός 
της Φιλοπτώχου. Τα έσοδα 
προορίζονταν για την λει-
τουργία του Νοσοκομείου 
“Ευαγγελισμός”.

Έχουν περάσει 111 χρόνια 
από τότε και το εντυπωσι-
ακό κτίριο έχει ανοίξει τις 
πύλες του για τους πολί-
τες της Καβάλας και όχι 
μόνο. Το κτίριο έγινε σε 
οικόπεδο του Παρθενα-
γωγείου Καβάλας και χτί-
στηκε έτσι ώστε το ύψος 
του να μην καλύπτει τη 
θέα του Παρθεναγωγείου 
από το Νότο. Από αρχιτε-
κτονικής απόψεως η “Με-
γάλη Λέσχη” αποτελεί ένα 
από τα εξαίρετα δείγματα 
αυστριακού μπαρόκ στην 
Ευρώπη και μοναδικό στην 
Ελλάδα. Έχει χρώματα σε 
μελί και αυτοκρατορικό 
κόκκινο που σύμφωνα με 
την άποψη των ειδικών 
παραπέμπει σε αντίγρα-
φο μέρους του Μεγάρου 
Μουσικής της Βιέννης 
(Musikverein). Το ισόγειο 
στέγαζε για αρκετά χρόνια 
την Τράπεζα “Αθηνών”. Το 
1919 η Ιονική Τράπεζα το 
ανακαινίζει και εγκαθίστα-
ται και αυτή εκεί. Εκατο-
ντάδες πρόσωπα πέρασαν 
από τον επιβλητικό χώρο 
της Μεγάλης Λέσχης, αυτό 
αποδεικνύεται και από τις 
φωτογραφίες. Ο Ελευθέρι-
ος Βενιζέλος, ανακηρύχτη-
κε από το Δημοτικό Συμ-
βούλιο, το Νοέμβριο του 
1929, επίτιμος Δημότης, 
σε μια λαμπρή τελετή . Με-
ρικά χρόνια μετά, το 1936, 
στον ίδιο χώρο οι αρχές 
και οι επιφανείς πολίτες 
της πόλης, υποδέχονταν 
και παρέθεταν γεύμα στον 

βασιλιά Γεώργιο τον Β΄. Το 
“μαύρο” 1941 για την Κα-
βάλα, την επισκέπτονταν 
ο Βασιλιάς της Βουλγαρί-
ας Βόρις και με τους Γερ-
μανούς, που ήταν ακόμα 
στην πόλη, βρέθηκαν στο 
Δημαρχείο και τη Μεγάλη 
Λέσχη. Χρησιμοποιήθηκε 
ως Στρατιωτική Λέσχη, για 
μικρό χρονικό διάστημα 
μετά την απελευθέρωση, 
για τους αξιωματικούς 
της 7ης Μεραρχίας Πεζι-
κού στην Καβάλα και ως 

Λέσχη συναθροίσεων και 
χαρτοπαιγνίων και τόπος 
πραγματοποίησης εκδηλώ-
σεων των τοπικών αρχών 
τα επόμενα χρόνια. Τα συ-
νέδρια της Ιατρικής Εται-
ρείας Καβάλας γίνονταν 
στους χώρους αυτούς με 
την συμμετοχή κορυφαίων, 
για την εποχή, επιστημό-
νων. Άλλωστε η Καβάλα 
φημίζονταν για το υψηλό 
επίπεδο των γιατρών που 
είχε. Από το 1969 ζητάει 
το οίκημα, της Λέσχης ο 
Δήμος Καβάλας, προκειμέ-
νου να το μισθώσει και να 
φτιάξει δημοτική βιβλιο-
θήκη και αναγνωστήριο. Η 
Φιλόπτωχος Αδελφότητα 
όμως δεν το παραχωρού-
σε. Το κτίριο της Μεγάλης 
Λέσχης Καβάλας χαρα-
κτηρίστηκε διατηρητέο, με 
υπουργική απόφαση που 
δημοσιεύτηκε στο Φ.Ε.Κ. 
822/74. Το 1984 ο τότε 
νέος Δήμαρχος της πό-
λης, Λευτέρης Αθανασι-
άδης, μαζί με το σύνολο 
της νεολαίας αλλά και των 
μαθητών των σχολείων, 
“καταλαμβάνει” τη Λέσχη. 
Αναρτά δε τεράστια πανό 

με επιγραφές πού αναφέ-
ρουν “λειτουργική κατά-
ληψη”, το γεγονός γίνεται 
συμβολικά στις 17 Νοεμ-
βρίου 1984, ημέρα επετεί-
ου του Πολυτεχνείου. Στη 
Λέσχη μεταφέρονται τα βι-
βλία της Δημοτικής Βιβλιο-
θήκης Καβάλας. Δικαστικές 
περιπέτειες για τον Δήμαρ-
χο και τους “καταληψίες” 
αλλά και… αίσιο τέλος, 
καθώς το Δ.Σ. της Φιλό-
πτωχου αποφασίζει ενοι-
κίαση, με χαμηλό μίσθωμα 

και ουσιαστική παραχώρη-
ση στον Δήμο για χρήση 
ως Δημοτική Βιβλιοθήκη. 
Χρησιμοποιούνταν, επι δυο 
δεκαετίες  για πολιτιστικές 
εκδηλώσεις, ενώ στο ισό-
γειο που ήταν εκθεσιακός 
χώρος στέγασε για λίγο 
καιρό τη Στέγη Κοινωνικής 
Φροντίδας, καθώς επίσης 
και τον Σκακιστικό Όμιλο 
Καβάλας. Όπως και για 
πολλά χρόνια, στο ισόγειο 
ήταν  εμπορικές επιχειρή-
σεις της πόλης, αλλά και η 
ιστορική εφημερίδα “Πρω-
ινή”. Το  2012, με χρημα-
τοδότηση από Ευρωπαϊκό 
πρόγραμμα, ξεκίνησε μια 
νέα πορεία για τον χώρο 
αυτό, με πρωτεργάτη τον 
Δήμο Καβάλας αλλά και 
το διαρκές ενδιαφέρον της 
Φιλόπτωχου Αδελφότητας 
Κυριών, που είναι ο ιδιο-
κτήτης του κτιρίου. Έγινε 
ριζική συντήρηση και απο-
καλύφθηκαν μοναδικές 
τοιχογραφίες .

*Ο Κωνσταντίνος Π. 
Παπακοσμάς καταγράφει 
την νεότερη ιστορία της 
πόλης.

Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.
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Οι εκδηλώσεις ξεκινάνε 
το Σάββατο 11 Δεκεμ-
βρίου 2021 στο Καλο-
γερικό του Λιμένα και 
ολοκληρώνονται την 
Πέμπτη 30 Δεκεμβρί-
ου 2021 στον Ταρσανά 
της Σκάλας Ποταμιάς

Το πρόγραμμα των πολι-
τιστικών εκδηλώσεων στο 
πλαίσιο των Χριστουγέν-
νων 2021 ανακοίνωσε ο 
Δήμος Θάσου. Οι δράσεις 
απευθύνονται σε μικρούς 
και μεγάλους, οι περισ-
σότερες είναι διαδραστι-
κές και συμμετοχικές, ενώ 
εκτείνονται σε όλο το νησί.

Αναλυτικά το πρόγραμμα

Σάββατο 11 Δεκεμβρίου 
2021 Καλογερικό Λιμέ-
να στις 11:00

Εργαστήρι αγιογραφί-
ας για παιδιά από τον 
Γιάννη Κοντζαπαναγιώτη
Καλογερικό Λι-
μένα στις 18:00

Εργαστήρι αγιογραφί-
ας για ενήλικες από τον 
Γιάννη Κοντζαπαναγιώ-
τη (Οι συμμετέχοντες στα 
εργαστήρια πρέπει να 

έχουν μαζί τους μπλοκ 
ζωγραφικής, μολύβια, 
σβηστήρα, κηρομπογιές)
Κυριακή 12 Δεκεμβρίου 
2021 Λιμενάρια-Αποθήκες 
Μεταλλείων στις 11:00

Εργαστήρι αγιογραφί-
ας για παιδιά από τον 
Γιάννη Κοντζαπαναγιώτη
Λιμενάρια-Αποθήκες Με-
ταλλείων στις 13:00

Εργαστήρι αγιογραφί-
ας για ενήλικες από τον 
Γιάννη Κοντζαπαναγιώ-
τη (Οι συμμετέχοντες στα 
εργαστήρια πρέπει να 
έχουν μαζί τους μπλοκ 
ζωγραφικής, μολύβια, 
σβηστήρα, κηρομπογιές)

Καλογερικό Λιμένα στις 
11:30

Αφήγηση Παραμυθιών 
από τους «Παραμυθοθρά-
κες» για παιδιά. Οι «Πα-
ραμυθοθράκες» είναι μία 
ομάδα εκπαιδευτικών με 
έδρα την Ξάνθη που αφη-
γούνται Λαϊκά Παραμύθια 
για μικρούς και μεγάλους 
για να γίνει όπως λένε 
το παραμύθι αφορμή να 
ζήσουμε όλοι καλύτερα

Σάββατο 18 Δεκεμβρίου 
2021 Λιμενάρια-Απο-
θήκες Μεταλλείων στις 
11:30

Θασίτικες Χριστουγεν-
νιάτικες ιστορίες στο 
γλωσσικό ιδίωμα της 
Θάσου από τον Σωτήρη 
Γερακούδη. Εκδήλωση 
για παιδιά και μεγάλους

Κυριακή 19 Δεκεμβρίου 
2021 Καλογερικό Λιμέ-
να στις 11:00

Θεατρική παιδική παρά-
σταση στο από το Θέατρο 
του Μικρού Βορρά με τίτ-
λο «Τρείς… και ο Αίσωπος»

Λιμένας-Πλατεία Ηρώ-
ων στις 12:30 (Κεντρική 
Εκδήλωση)

Μουσική εκδήλωση της Δη-
μοτικής Χορωδίας με Χρι-
στουγεννιάτικα τραγούδια, 
Παιδική-Νεανική και Μικτή 
Χορωδία Ενηλίκων. Ο Δή-
μος Θάσου θα προσφέρει 
ζεστό κρασί και εδέσματα 
στους παρευρισκόμενους, 
ενώ θα ανταλλάξουν ευχές 
με τον Δήμαρχο, τον πρό-
εδρο της ΔΗΚΕΘ και τους 
δημοτικούς συμβούλους

Λιμενάρια-Αποθήκες Με-
ταλλείων στις 17:00

Θεατρική παιδική παρά-
σταση στο από το Θέατρο 
του Μικρού Βορρά με τίτ-
λο «Τρείς… και ο Αίσωπος»

Δευτέρα 27 Δεκεμβρίου 
2021 Καλογερικό Λιμέ-
να στις 12:00 και στις 
17:00 στη Δανειστική 
Βιβλιοθήκη Πρίνου

Αφήγηση Χριστουγεννιά-
τικων Ιστοριών από μέλη 
της Θεατρικής Ομάδας 
Ενηλίκων και Παιδιών 
Λιμένα της ΔΗΚΕΘ και 
φωτογραφίες των παι-
διών με τον Αϊ Βασίλη

Τετάρτη 29 Δεκεμβρίου 
2021 Πολιτιστικό-Εκθε-
σιακό Κέντρο Λιμενα-
ρίων της ΔΗΚΕΘ στις 
12:00

Αφήγηση Χριστουγεννιά-
τικων Ιστοριών από μέλη 
της Θεατρικής Ομάδας 
Ενηλίκων και Παιδιών Λι-
μεναρίων της ΔΗΚΕΘ και 
φωτογραφίες των παιδιών 
με τον Αϊ Βασίλη. Ο Άγιος 
Βασίλης θα μοιράσει βι-
βλία στα παιδιά ως δώρο

 Στο στολισμένο καρά-
βι του Δήμου στον Λι-
μένα στις 18:30 και την 
ίδια ώρα στα Λιμενάρια

Ταυτόχρονη ρίψη ιπτάμε-
νων φαναριών στον ουρα-
νό από τους παρευρισκόμε-
νους κάνοντας ο καθένας 
την προσωπική του ευχή, 
μετά από την αντίστροφη 
μέτρηση του Δημάρχου για 
τον Λιμένα και του προέ-
δρου της ΔΗΚΕΘ για τα 
Λιμενάρια. Η εκδήλωση θα 
γίνει σε συνεργασία με την 
ομάδα Action Team. Την 
εκδήλωση θα συνοδεύουν 
εργαστήρια ζαχαροπλα-
στικής και χειροτεχνίας και 

dj που θα παίζει μουσική

Πέμπτη 30 Δεκεμβρίου 
2021 Δημοτικό Σχολείο 
Θεολόγου στις 12:00

Αφήγηση Χριστουγεννιά-
τικων Ιστοριών από μέλη 
της Θεατρικής Ομάδας 
Ενηλίκων και Παιδιών 
Λιμεναρίων της ΔΗΚΕΘ

Σκάλα Ποταμιάς-Ταρσα-
νάς στις 12:00

Αφήγηση Χριστουγεν-
νιάτικων Ιστοριών από 
μέλη της Θεατρικής Ομά-
δας Ενηλίκων και Παι-
διών Λιμένα της ΔΗΚΕΘ

Δήμαρχος Θάσου
Ο «χάρτης» με τις Χριστουγεννιάτικες εκδηλώσεις

Για πρώτη φορά το Δη-
μοτικό Λιμενικό Ταμείο 
Θάσου, σε συνεργασία με 
την εταιρεία Συμβούλων 

NEXTPLUS, οργάνωσε 
και πραγματοποίησε με 
επιτυχία, την Τετάρτη 08 
Δεκεμβρίου 2021, την 

ετήσια Άσκηση Ασφαλεί-
ας (επί χάρτου) για την 
εμπορική Λιμενική Εγκα-
τάσταση «Βαθύ Θάσου».

Η Άσκηση πραγματο-
ποιήθηκε σύμφωνα με 
την ισχύουσα νομοθεσία 
με σκοπό την κατάλλη-
λη προετοιμασία των 
συμμετεχόντων στην 
αντιμετώπιση εκτάκτων 
καταστάσεων από αν-
θρωπογενείς (έκνομες) 
ενέργειες αλλά και στη 
γενικότερη προετοι-
μασία αντιμετώπισης 
κάθε είδους έκτακτης 
ανάγκης στο χώρο της 

Λιμενικής Εγκατάστα-
σης με εξειδικευμένες 
λειτουργικές και επιχει-
ρησιακές απαιτήσεις.

Τα πρώτα συμπεράσμα-
τα καταδεικνύουν το 
υψηλό επίπεδο γνώσης, 
εξειδίκευσης και ετοιμό-
τητας των στελεχών των 
εμπλεκόμενων υπηρεσι-
ών που συμμετείχαν (Λι-
μενικό Σώμα, Πυροσβε-
στική Υπηρεσία, Ελληνική 

Αστυνομία και Πολιτική 
Προστασία του Δήμου 
Θάσου), με ότι αυτό συ-
νεπάγεται, αποδεικνύο-
ντας την άρτια οργάνω-
ση του Φορέα Διοίκησης 
και Εκμετάλλευσης της 
Λιμενικής Εγκατάστα-
σης (Δημοτικό Λιμενικό 
Ταμείο Θάσου) αλλά και 
το ενεργές ενδιαφέ-
ρον των τοπικών φο-
ρέων προς όφελος της 
κοινωνίας της Θάσου.

Άσκηση Ασφαλείας στο Δημοτικό Λιμενικό Ταμείο Θάσου
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Σε μία αναλυτική συ-
νέντευξη για την δι-
αχείριση της πανδη-
μίας προχώρησε στον 
ΑΝΑΛΥΤΗ ο βουλευ-
τής Καβάλας της Ν.Δ 
Μακάριος Λαζαρίδης.

Πως κρίνετε την πο-
ρεία της πανδημίας 
και των κρουσμάτων 
και η αντιμετώπιση 
από την κυβέρνηση ;

Κοιτάξτε η κυβέρνηση, 
όπως είχε ανακοινώσει ο 
πρωθυπουργός μετά από 
πολύ προβληματισμό θα 
έλεγα, γιατί ξέρετε αυτές 
οι αποφάσεις δεν λαμ-
βάνονται εύκολα, προ-
χώρησε στην υποχρεωτι-
κότητα του εμβολιασμού 
στην ηλικία άνω των 
60 ετών. Γιατί το κάνα-
με αυτό; Διότι,συμφωνα 
με τα στοιχεία 9 στους 
10 οι οποίοι βρίσκονται 
στην Μόναδα Εντατικής 
Θεραπείας, είναι άνω 
των 60 και 8 στους 10 
δυστυχώς καταλήγουν, 
φεύγουν δηλαδή από 
την ζωή. Και όπως κατα-
λαβαίνεται, πολύ σωστά 
είπε κι ο πρωθυπουργός 
στην Βουλή, προτείνου-
με να έχουμε πρόσκαιρα 

ένα πολιτικό κόστος και 
να σώσουμε ζωές από 
το να κάνουμε ακριβώς 
το αντίθετο. Ξέρετε έρ-
χονται στιγμές, όταν ει-
δικά κυβερνάς μια χώρα 
και έχεις την ευθύνη 
απέναντι στους πολίτες 
να λαμβάνεις αποφά-
σεις, οι οποίες μπορεί να 
μην είναι αρεστές, όμως 
οφείλαμε να το κάνουμε 
και νομίζω ότι οι αριθμοί 
τουλάχιστον, δηλαδή η 
σημαντική αύξηση που 
παρουσιάζεται στις πρώ-
τες δόσεις, νομίζω ότι η 
απόφαση της κυβέρνη-
σης έπιασε τόπο.
Το διαπίστωσα και κατά 
την επίσκεψη μου στο 
Γενικό Νοσοκομείο της 
Καβάλας και τα εμβο-
λιαστικά του κέντρα, 
τους αριθμούς που μου 
έδωσε η διοίκηση εί-
ναι φανερό ότι υπάρχει 
σημαντική αύξηση στις 
πρώτες δώσεις. Και νο-
μίζω αυτό είναι πολύ 
σημαντικό περισσότερο 
για την υγεία των ίδιων 
αυτών των ανθρώπων 
και στην συνέχεια και 
του κοινωνικού συνό-
λου, γιατί πραγματικά 
είναι κρίμα,  όταν έχουμε 
αυτό το δώρο, που λέγε-

τε εμβόλιο, που είναι το 
μοναδικό το οποίο μπο-
ρεί να μας βγάλει από 
αυτή την κρίση, να μην 
το εκμεταλλευόμαστε, να 
μην το κάνουμε δηλαδή 
και να χάνονται ζωές και 
πολύ νέων ανθρώπων. 
Πρόσφατα είδαμε δυο 
αδέρφια στην Πάτρα, εί-
δαμε έναν παπά 42 ετών 
με 5 παιδιά. Είναι κρίμα, 
πραγματικά είναι κρίμα.
Όπως είπα και στην αρχή 
λοιπόν η απόφαση του 
υποχρεωτικού εμβολια-
σμού είναι μια δύσκολη 
απόφαση, είναι ένα δι-
εκδικητικό, το οποίο σε 
κάθε περίπτωση αυτό 
το 100ευρω, από της 16 
Ιανουαρίου και έπειτα 
όσοι δεν θα έχουν εμ-
βολιαστεί, θέλω να είναι 
ξεκάθαρο ότι δεν έχει 
να κάνει, δεν ειναι απο 
τον μισθό τους, δεν είναι 
από τις συντάξεις είναι 
ένα διοικητικό μέτρο το 
οποίο, θα υπάρχει και θα 
δούμε πως θα πάει. Εί-
ναι όμως μια απόφαση η 
οποία έπρεπε να ληφθεί. 
Και θέλω να σας θυμίσω 
ότι υπάρχουν πολύ πιο 
σκληρά μέτρα στο εξω-
τερικό, για παράδειγμα 
στην Ιταλία, ξεκινάει το 

πρόστιμο των 1.000€, 
όσοι συλλαμβάνονται 
στα μέσα μαζικής μετα-
φοράς χωρίς rapid test, 
στην Αυστρία, τα πρό-
στιμα κι εκεί είναι πολύ 
υψηλά, μιλάμε για ευ-
ρωπαϊκές χώρες, η Γερ-
μανία, έχει αποφασίσει 
να προχωρήσει σε ένα 
lockdown ανεμβολια-
στων και από 1 Φεβρου-
αρίου προχωρά στην κα-
θολική υποχρεωτικότητα 
των εμβολιασμών. 
Άρα αντιλαμβάνεστε ότι 
όλες οι χώρες, μιλάω 
πάντα για την Ευρώπη, 
αλλά στον κόσμο συνο-
λικά, αρχίζουν και λαμ-
βάνουν τέτοια μέτρα, 
ούτως ώστε και το κοι-
νωνικό συνολο  να υπε-
ρασπίσουμε και να σώ-
σουμε ζωές και την ίδια 
στιγμή η οικονομία να 
συνεχίζει αν παραμένει 
ανοιχτή.

Μακάριος Λαζαριδης 
« Η πανδημία δεν θα 
έπρεπε να αποτελεί 
πολιτική αντιπαράθε-
ση»

Αυτό που θέλω να επι-
σημάνω είναι ότι κανο-
νικά η πανδημία δεν θα 

έπρεπε να αποτελεί ση-
μειο πολιτικής αντιπαρά-
θεσης. Είναι πραγματικά 
δυστύχημα για την χώρα, 
είναι δυστύχημα για την 
δημοκρατία μας το γε-
γονός ότι την δεδομένη 
χρονική περίοδο, έχουμε 
μια αξιωματική αντιπολί-
τευση, την μοναδική θα 
έλεγα αξιωματική αντι-
πολίτευση στον κόσμο, η 
οποία σε κανένα σημείο 
αυτής της πανδημίας δεν 
έβαλε πλάτη στην εθνική 
προσπάθεια, γιατί εθνι-
κή προσπάθεια είναι η 
προσπάθεια της κυβέρ-
νησης αλλά δια αυτής 
ολοκλήρου του έθνους, 
δεν έβαλε λοιπόν πλά-
τη, σε κανένα απολύτως 
σημείο. Όταν ότι έλεγε η 
κυβέρνηση έλεγε ακρι-
βώς το αντίθετο. 
Κατά την άποψη μας, 
και κατά την άποψη συ-
νολικά όλης της κυβέρ-
νησης και φυσικά όλης 
της Νέας Δημοκραριας, 
ο ΣΥΡΙΖΑ σε όλη αυτήν 
την ιστορία, σε όλη αυτή 
την εθνική προσπάθεια, 
ήταν ένας σαμποτέρ και 
νομίζω ότι φαίνεται σε 
όλα τα επίπεδα και φαί-
νεται και στο ζήτημα των 
εμβολιασμών. Ψαρεύει 

ακόμα και σήμερα στα 
θολά νερά του αντιεμ-
βολιαστικου κινήματος, 
προεξάρχοντος του κυ-
ρίου Πολάκη. 
Όταν ο κύριος Τσιπρας 
ανέχεται συμπεριφορές, 
όπως αυτές του κυρίου 
Πολάκη τότε είναι το ίδιο 
κι το αυτό. Απλά αυτά 
που δεν μπορεί να πει ο 
κύριος Τσιπρας τα λέει ο 
κύριος Πολακης. Είναι να 
επαναλάβω και πάλι, δυ-
στύχημα γιατί έχουμε μια 
κάκιστη αξιωματική αντι-
πολίτευση η οποία σπε-
κουλάρει επάνω στους 
αριθμούς των κρουσμά-
των, σπεκουλάρει επάνω 
στους αριθμούς των νε-
κρών και ακόμα είδαμε 
τις τελευταίες ημέρες να 
βγαίνει ο ίδιος ο κύριος 
Τσιπρας, πρώην πρωθυ-
πουργός, που περίμενα 
να έχει μεγαλύτερη σο-
βαρότητα και να υποστη-
ρίζει κάτι άθλιες καταγ-
γελίες που στην συνέχεια 
της πήρε πίσω, του προ-
έδρου της ΠΟΕΔΗΝ, που 
έχουν να κάνουν με VIP 
θέσεις στις Μονάδες 
Εντατικής Θεραπείας.

Ο ΣΥΡΙΖΑ συνεχίζει να ψαρεύει στα θολά νερά 
του Αντιεμβολιαστικού κινήματος
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Παπαθανάσης
Το 2022 και το 2023 θα είναι πολύ καλές χρονιές - Τα εργαλεία και η χρηματοδότηση είναι 
εδώ, η Ελλάδα θα πάει πολύ καλά

«Η Ελλάδα σήμερα 
βρίσκεται πολύ ψηλά 
στην ανάπτυξη. Αυτό 
δεν είναι τυχαίο, είναι 
αποτέλεσμα της προ-
σπάθειας βελτίωσης 
του επιχειρηματικού 

περιβάλλοντος και θε-
ωρούμε ότι το 2022 και 
το 2023 θα είναι πολύ 
καλές χρονιές. Τα ερ-
γαλεία είναι εδώ, η 
χρηματοδότηση είναι 
εδώ και πιστεύω ότι 

Ελλάδα θα πάει πάρα 
πολύ καλά και θα εί-
ναι στις πρώτες θέσεις 
και αυτό θα στηρί-
ξουμε μέχρι τέλους».

Αυτό σημείωσε, μεταξύ 
άλλων, ο αναπληρω-
τής υπουργός Ανάπτυ-
ξης και Επενδύσεων 
Νίκος Παπαθανάσης, 
μιλώντας στο συνέ-
δριο του Ελληνοαμερι-
κάνικου Επιμελητηρίου.

Ο κ. Παπαθανάσης ση-
μείωσε ότι επενδύσεις 
όπως αυτή της Pfizer, 
έχουν μεγάλη σημασία, 

διότι όταν αθροίζονται 
πολλές τότε υπάρχουν 
πολλαπλασιαστικά απο-
τέλεσμα. Ως αποτέλεσμα 
της αύξησης των επενδύ-
σεων υπογράμμισε μερι-
κές διαπιστώσεις όπως:

·   Για κάθε 1 ευρώ 
επένδυσης, επιστρέ-
φουν στο ΑΕΠ της 
χώρας 2,18 ευρώ.

·   Οι μεγάλες στρατηγι-
κές επενδύσεις δεν δη-
μιουργούν μόνο κίνηση 
αξίας ή εργασίας, αλλά 
διαμορφώνουν το γενι-
κότερο επενδυτικό κλίμα 

κι αυτό δημιουργεί την ει-
κόνα της χώρας διεθνώς.
Ο αναπληρωτής υπουρ-
γός σημείωσε ότι στόχος 
της κυβέρνησης, από την 
αρχή, ήταν στη χώρα μας 
ο επενδυτής να εμπι-
στεύεται το κράτος. Στη 
συνέχεια αναφέρθηκε 
σε τρία αναπτυξιακά ερ-
γαλεία που έχουν στό-
χο, πολύ γρήγορα, να 
πολλαπλασιάσουν τις 
επενδύσεις. Όπως είπε:

·  Στις στρατηγικές επεν-
δύσεις δίνεται προτε-
ραιότητα στην άρση κά-
ποιων γραφειοκρατικών 

εμποδίων στη διαδικα-
σία ελέγχων απαγωγών.

·  Επίσης, προχωράει 
και το νομοθετικό πλαί-
σιο για τη Δίκαιη Ανα-
πτυξιακή Μετάβαση 
που ψηφίζεται αύριο.

·  Και έρχεται την επό-
μενη εβδομάδα και ο 
αναπτυξιακός νόμος.

Όλα αυτά, πρόσθεσε ο 
ίδιος, «μαζί με το ΕΣΠΑ 
και το Ταμείο Ανάκαμψης 
θα δώσουν τον πολλα-
πλασιαστή που θέλουμε».

Πώς κατεβάζετε το ει-
δοποιητήριο μέσω της 
πλατφόρμας MyCAR 
- Τι προβλέπεται για 
την κατάθεση πινα-
κίδων - Πότε λήγει η 
προθεσμία πληρωμής

Την 31η Δεκεμβρίου 
2021 εκπνέει η προθε-
σμία για την πληρωμή 
των τελών κυκλοφορίας 
2022 που έχουν αναρ-
τηθεί στην ηλεκτρονι-
κή πλατφόρμα myCAR, 
της Ανεξάρτητης Αρχής 
Δημοσίων Εσόδων. Πα-
ρόλο που τα τελευταία 
χρόνια έχουν δοθεί πα-
ρατάσεις, για την ώρα 
οι αρμόδιες αρχές δεν 
έχουν προβεί σε κάποια 
σχετική ανακοίνωση.

Η μη έγκυρη αποπληρω-
μή των τελών κυκλοφο-

ρίας επισύρει πρόστιμο, 
το οποίο ισούται με το 
100% των τελών που 
αναλογούν στο όχημα.

Συγκεκριμένα το ύψος 
του προστίμου είναι:

ίσο με το ποσό των τε-
λών αν το όχημα εί-
ναι δίκυκλο/ τρίκυ-
κλο ή επιβατικό ΙΧ
ίσο με το 50% των τε-
λών αν το όχημα εί-
ναι επιβατικό Δ.Χ.
μηδενικό αν τα τέλη 
κυκλοφορίας είναι λι-
γότερα από 30 ευρώ.
Εάν ένας ιδιοκτήτης 
οχήματος δεν μπο-
ρεί να καταβάλει τα 
τέλη κυκλοφορίας, 
έχει τη δυνατότητα να 
το θέσει σε ακινησία.
Ανοιχτή η πλατ-
φόρμα myCAR

Φέτος, σε αντίθεση με 
προηγούμενες χρονιές, 
τα ειδοποιητήρια περι-
λαμβάνουν QR Code, 
με σκοπό τη διευκό-
λυνση των ιδιοκτη-
τών Ι.Χ. σε ό,τι αφο-
ρά την πληρωμή τους.

Πρακτικά, σκανάροντας 
τον κωδικό QR, οι ιδι-
οκτήτες οχήματων θα 
μπορούν να πληρώσουν 
άμεσα μέσω web banking 
και από το κινητό τους 
τηλέφωνο το ποσό που 
τους αναλογεί για τα 
τέλη κυκλοφορίας 2022.

Παράλληλα, όσοι πολί-
τες δεν είναι εξοικειω-
μένοι με το Διαδίκτυο, 
θα μπορούν να πληρώ-
νουν το τίμημα των τε-
λών κυκλοφορίας στις 
τράπεζες. Επίσης, θα 

υπάρχει και η δυνατότη-
τα πληρωμής μέσω web 
banking, που από φέτος 
πραγματοποιείται μέσω 
κωδικού RF, για ακόμα 
μεγαλύτερη ευκολία.

Αναλυτικά η διαδικα-
σία πληρωμής για τα 
τέλη κυκλοφορίας 2022
Έκδοση ειδοποιητηρίων

Για να λάβετε το ειδο-
ποιητήριο των τελών κυ-
κλοφορίας, ακολουθεί-
τε την εξής διαδικασία:

Στο site της ΑΑΔΕ, 
www.aade.gr, επιλέγετε:

– Αν έχετε κωδικούς 
στο myTAXISNET:

Πολίτες – οχήματα – 
τέλη κυκλοφορίας με 
κωδικούς TAXISnet ή

Επιχειρήσεις – φορολο-
γικές υπηρεσίες – οχήμα-
τα – τέλη κυκλοφορίας 
με κωδικούς TAXISnet
– Αν δεν έχετε κωδι-
κούς στο myTAXISNET:

Πολίτες – οχήματα – 
τέλη κυκλοφορίας χω-
ρίς κωδικούς TAXISnet
Επιχειρήσεις – φορολογι-
κές υπηρεσίες – οχήματα 
– τέλη κυκλοφορίας χω-
ρίς κωδικούς TAXISnet

Τέλη κυκλοφορίας 
Αναλυτικά η διαδικασία πληρωμής. Ποια πρόστιμα προβλέπονται
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να 
απαντήσω με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις 
που  αφορούν προβληματισμούς σας σχετικά 
με τα παιδιά και την εκπαιδευτική τους πορεία. 
Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο vvasiliad@
outlook.com ή τηλεφωνείστε στο 2510220201

ΠΑΙΔΙΑ ΣΕ ΡΟΛΟ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΩΝ

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

Η παιδική ηλικία είναι 
συνυφασμένη με τη 
χαρά, τον αυθορ-

μητισμό και την ανεμελιά. 
Οι περισσότεροι ενήλικες 
αναπολούν αυτή τη περί-
οδο της ζωής τους καθώς 
θεωρείται η πιο αγνή και 
‘καθαρή’  περίοδος που 
βιώνει ο άνθρωπος .

Αργότερα περνάμε στη 
φάση της εφηβείας,  που 
θεωρείται ιδιαίτερα δύ-
σκολη αλλά και γοητευτι-
κή καθώς το άτομο απο-
κτά ταυτότητα, ‘’ διψάει’’ 
για ζωή, κάνει όνειρα και 
δεν συμβιβάζεται.

Μετά την ενηλικίωσή του, 
ο άνθρωπος εκπληρώνει 
τους στόχους του, προ-
σγειώνεται στην πραγ-
ματικότητα, του είναι 
πιο εύκολο να διακρίνει 
το σωστό από το λάθος, 
αλλά από την άλλη δυ-
ναμώνει καθώς καλεί-
ται να ανταπεξέλθει στα 
προβλήματα της ζωής.  
Έτσι, μπορεί να προστα-
τεύσει τα παιδιά και τους 
εφήβους, συμβουλεύο-
ντάς τους  και διδάσκο-
ντάς τους μαθήματα ζωής 
ώστε να πράττουν συνετά 
και να αποφεύγουν  λάθη 
που έκαναν και αυτοί στην 
ηλικία τους. 

Μήπως αυτή η διδασκα-
λία μπορεί να είναι αμφί-
δρομη και να μην είμαστε 
μόνο δάσκαλοι αλλά και 
διδασκόμενοι από τα παι-
διά;

Τα παιδιά και οι έφηβοι 
είναι η εξέλιξη της κοινω-
νίας μας, την οποία πρέ-
πει να παρακολουθούμε, 
να λαμβάνουμε μηνύματα,  
ώστε να βγάζουμε συμπε-
ράσματα και να προσαρ-
μόζουμε καινοτόμες εκ-
παιδευτικές μεθόδους.

Επίσης, τα παιδιά και οι 
έφηβοι μας διδάσκουν 
υπενθυμίζοντάς μας να 
χρησιμοποιούμε τη φα-
ντασία μας και το πείσμα 
μας για να τους μεταφέ-
ρουμε γνώσεις και αξίες 
αποτελεσματικά. Επιπλέον 
μας διδάσκουν να ζούμε 
πιο έντονα και δημιουρ-
γικά καθώς η ρουτίνα της 
καθημερινότητας των ενη-
λίκων ενισχύει την αδρα-
νοποίηση της πνευματικής 
τους καλλιέργειας.

Επομένως, η ενασχόληση 
με τη φροντίδα και την 
εκπαίδευση των παιδιών 
και των εφήβων, μας  δι-
δάσκει ευρηματικότητα, 
προσαρμοστικότητα, μας 
κάνει πιο δραστήριους και 
καλύτερους για εμάς αλλά 
και για αυτούς.

Μας ρωτάτε, απαντού-
με…

Η κυρία Μ.Λ. ρωτάει: ‘’…
Είμαι εκπαιδευτικός και 
μητέρα ενός τετράχρονου 
παιδιού. Είμαι στην ευχά-
ριστη θέση να δηλώσω ότι 
από τότε που έγινα μητέρα 
έχω γίνει και καλύτερη εκ-
παιδευτικός. Το παιδί μου 
με έχει κάνει να σκέφτομαι 
πολύ πιο δημιουργικά και 
να εφευρίσκω τρόπους για 
να μαθαίνει πράγματα, τα 
οποία μεταφέρω και στη 
τάξη και λειτουργούν απο-
τελεσματικά. Εύχομαι η το-
ποθέτησή μου να εμπνεύ-
σει συναδέλφους και να 
τους βοηθήσει’’.

Αγαπητή κυρία,  

Είναι αξιοθαύμαστο που 
η μητρότητα ενίσχυσε 
τόσο τη ψυχοσύνθεση και 
τη δημιουργικότητα σας,  
Παραδίδετε ένα σπουδαίο 
μάθημα και τονίζετε ότι 
για έναν εκπαιδευτικό, οι 
μαθητές του είναι κατά 
κάποιο τρόπο παιδιά του 
και πρέπει να τα αντιμε-
τωπίζει με ευαισθησία, 
τρυφερότητα και να νοιά-
ζεται για τις ιδιαιτερότη-
τές τους, εφευρίσκοντας 
τρόπους  διδασκαλίας κα-
τάλληλους και εύστοχους. 
Όσο περισσότερη ψυχή 
δίνει ένας εκπαιδευτικός 
στη δουλειά του, τόσο πιο 
αποτελεσματικός, δυνα-
τός είναι και μένει αξέχα-
στος στους μαθητές του. 

Ευχές για επιτυχία

‘’…τα παιδιά και 
οι έφηβοι μας δι-
δάσκουν υπενθυ-
μίζοντάς μας να 
χ ρ η σ ι μ ο π ο ι ο ύ -
με τη φαντασία 
μας και το πείσμα 
μας… ‘’

ΕΥΤΥΧΏΣ, ΜΌΝΌ 30 ΝΕΚΡΌΊ!

Στις εκλογές που διενήργησε ο Βούλγαρος το 1868 η χώρα θρήνησε πολλά θύμα-
τα. Έτσι συνέβαινε κάθε φορά που γινόταν εκλογές.

Η εφημερίδα ‘’ΕΛΠΙΣ’’ στο φύλλο της 4.4.1868 γράφει: ‘’Αι εκλογαί επερατώθησαν 
εν πάσαις ταις επαρχίαις. Ευτυχώς μόνο τριάκοντα περίπου τάφοι ηνεώχθησαν και 
πεντήκοντα περίπου επληγώθησαν..!

Ο Βούλγαρος όμως υπέδειξε στο υπουργείο Στρατιωτικών να παραδεχθεί ότι μόνο 
10 σκοτώθηκαν και δεκατρείς πληγώθηκαν!
Όμως υπήρχαν και χειρότερα.
Το 1844 κατά τις εκλογές υπολογίζεται ότι σκοτώθηκαν οκτακόσια άτομα!!

‣ Διαβάσαμε και αυτά...

ΊΦΊΚΡΑΤΗΣ

Σε μια δημόσια συνέλευση των Αθηναίων κάποιος ρώ-
τησε τον στρατηγό Ιφικράτη που καταγόταν από πτω-
χή οικογένεια:

‘’Ποιος είσαι εσύ που ζητάς την αρχηγία; Ιππεύς;  Το-
ξότης; Λογχοφόρος;  Ή πεζός;’’
‘’Τίποτα από όλα αυτά ‘’ αποκρίθηκε ο Ιφικράτης
‘’Είμαι όμως εκείνος, που γνωρίζει να κυβερνά όλους 
αυτούς που ανέφερες’’

13.12.1943 Τραγωδία στα Καλάβρυτα. Τα Γερμανικά 
στρατεύματα εκτελούν 1.720 κατοίκους και πυρπο-
λούν χωριά της περιοχής.

13.12 1967 Παταγώδης σποτυχία του κινήματος του 
Βασιλέως Κωνσταντίνου κατά του καθεστώτος της 
21ης Απριλίου το οποίο αμέσως εκήρυξε έκπτωτο 
τον Κων/νο.

14.12.1901 Γέννηση του Βασιλέως Παύλου των Ελ-
λήνων.

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν….. 
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Νέα μέτρα ενόψει Χρι-
στουγέννων αλλά και 
της μετάλλαξης  Ομι-
κρον, ανακοίνωσε  ο 
Κυριάκος Μητσοτάκης 
στη συνεδρίαση του 
υπουργικού συμβου-
λίου. Ένα από τα νέα 
μέτρα και ο υποχρεω-
τικός εμβολιασμός των 
άνω των 60 ετών. «Τα 
είχαμε όλα, ήρθε και το 
χαράτσι των 100 ευρώ 
από την κυβέρνηση 
Μητσοτάκη για τους 
ανεμβολίαστους», το-
νίζουν οι συνταξιούχοι. 

Συγκεκριμένα, στους 
πολίτες άνω των 60 
ετών που δεν θα εμ-
βολιαστούν έως τα 
μέσα Ιανουαρίου, θα 
επιβληθεί πρόστιμο 
ύψους 100 ευρώ μέσω 
της ΑΑΔΕ.

Οι πρώτες βεβαιώσεις 
των προστίμων  θα 
πρέπει να αναμένο-
νται μέσα στο δεύτερο 
15ήμερο του Ιανουα-
ρίου, με αποτέλεσμα 

αυτά να καταστούν 
ληξιπρόθεσμα την 1η 
Μαρτίου. Τα πρώτα 
πρόστιμα θα είναι της 
τάξης των 50 ευρώ, 
καθώς αφορούν μισό 
μήνα, το δεύτερο 
15ήμερο του Ιανουα-
ρίου. Σύμφωνα με τις 
διατάξεις του Κώδικα 
Είσπραξης Δημοσίων 
Εσόδων (ΚΕΔΕ), τα 
χρέη που καταβάλλο-
νται εφάπαξ καθίστα-
νται ληξιπρόθεσμα την 
τελευταία εργάσιμη 
για τις δημόσιες υπη-
ρεσίες ημέρα του επό-
μενου από τη βεβαίω-
ση μήνα. 
Αν το πρόστιμο δεν 
πληρωθεί εγκαίρως, 
δηλαδή, μέχρι το τέλος 
του επόμενου μήνα 
από την βεβαίωσή του, 
επιβαρύνεται με προ-
σαύξηση 0,73% για 
κάθε μήνα καθυστέρη-
σης. 

Στο Enachannel 
και στην εκπομπή 
“ENALIVENEWS”, με 

τον δημοσιογράφο 
Απόστολο Ατζεμιδάκη, 
φιλοξενήθηκε ο πρόε-
δρος  των συνταξιού-
χων ΙΚΑ Καβάλας Πέ-
τρος Ταχματζίδης. 
Ο κ. Ταχματζίδης ανα-
φέρθηκε στο χαρά-
τσι που καλούνται να 
πληρώσουν οι συντα-
ξιούχοι αλλά και στον 
αγώνα του σωματείου 
ώστε μέσω ενημέρω-
σης και όχι εκβιασμού 
να προτρέψει περισσό-
τερους ώστε να εμβο-
λιαστούν.

Ο κατήφορος δεν 
έχει πάτο 

«Αυτό που έκανε η 
κυβέρνηση και μάλι-
στα να επιμένει στην 
πολιτική της ατομικής 
ευθύνης  προς τον ερ-
γαζόμενο και προς τον 
λαό προσπαθώντας 
να απαλλαγεί από 
τις δικές της ευθύνες 
για την αντιμετώπιση 
της πανδημίας είναι 
εγκληματική. Και τώρα 

έρχεται να επιβάλλει 
και  μια τιμωρία  στον 
λαό. Εμείς  καταγγέλ-
λουμε την απόφαση 
αυτή της κυβέρνησης  
για το νέο χαράτσι και 
περιμένουμε να βγουν 
και άλλα. «Απαιτούμε 
άμεση απόσυρση του 
νομοσχεδίου» τονίζει ο 
κ. Ταχματζιδης. 

Το κάνει αυτό στην 
προσπάθεια της να δι-
καιολογήσει τα αδικαι-
ολόγητα, όπως έκαναν 
και οι προηγούμενες 
κυβερνήσεις. 

Αντί να επιδιώξει να 
εφαρμόσει τον προϋ-
πολογισμό του 2020-
2021, που προβλέπει 
αύξηση του 0,05% 
του τακτικού προϋ-
πολογισμού και οποί-
ος αποδίδεται για την 
υγεία, η κυβέρνηση όχι 
μόνο δεν το αποδίδει, 
αλλά έρχεται τώρα να 
επιβάλει και τα 100 
ευρώ. Το σίγουρο είναι 
ότι δεν θα μείνει στους 

60 και άνω, αλλά θα 
κατέβει και στους ποιο 
κάτω. Γι αυτόν ακριβώς 
τον λόγο εμείς επιση-
μαίνουμε και λέμε ότι 
ο κατήφορος δεν έχει 
πάτο. Από την πλευρά 
μας εμείς προσπαθού-
με να ενημερώνουμε 
τον κόσμο που έρχε-
ται ώστε κοντά μας 
ώστε να εμβολιαστεί. 
Πιστεύουμε στην επι-
στήμη, και δεν το αφή-
νουμε στην τύχη του. Η 
προσπάθεια μας είναι 
να πείσουμε όποιον 
περνά από εκεί, να κά-
νουμε κουβέντα μαζί 
του, ώστε να το αντι-
μετωπίσουμε μαζί με 
ψυχραιμία.

Οι συνταξιούχοι κα-
ταλαβαίνουν αλλά 
φοβούνται

 Όσον αφορά τους 
συνταξιούχους, βλέ-
πουμε ανταπόκριση 
και το καταλαβαίνουν 
και οι ίδιοι, αλλά φο-
βούνται, και έχουν δί-

κιο γιατί βλέπετε ότι 
τα πανελλαδικά ΜΜΕ 
έχουν μπερδέψει τον 
κόσμο, με αποτέλεσμα 
να φοβάται και όχι να 
πείθεται. Αντί λοιπόν 
η κυβέρνηση να ρίξει 
τον προσανατολισμό 
της πως θα πείσει τον 
ελληνικό λαό ώστε να 
εμβολιάζονται από μό-
νοι τους, έρχεται και 
εκβιάζει με το πρόστι-
μο για να πάρει τα 100 
ευρώ. Και ξέρετε τίθε-
ται σοβαρό θέμα, τελι-
κά τα 100 ευρώ από 
ποιον θα τα πάρει; Δεν 
φτάνει τόση αφαίμαξη 
που έχουν κάνει από 
τους συνταξιούχους; 

Η απάντηση είναι απλή 
λοιπόν, απλά μας υπο-
τιμούν. «Εμείς όμως 
δεν θα σταματήσου-
με, δεν θα τα βάλουμε 
κάτω, θα συνεχίσουμε 
τον αγώνα μας ώστε 
να αποτρέψουμε αυτή 
την αντιλαϊκή πολιτι-
κή» επισημαίνει ο κ. 
ταχματζίδης.

«Χαράτσι» το πρόστιμο των 100 ευρώ στους συνταξιούχους 



Η Energean ζητεί από 
τους τοπικούς πολιτι-
κούς παράγοντες που 
εμφανίζονται να ενδια-
φέρονται για λύση του 
αδιεξόδου μέσω διαλό-
γου να ζητήσουν από 
το Σωματείο να τερ-
ματίσει την παρανομία

Ένα νέο «ΟΧΙ» εισέπραξε 

το πρωί της Παρασκευής 
η διοίκηση της Energean 
από τον Πρόεδρο του 
Σωματείου εργαζομένων 
στον Πρίνο Μανώλη Κε-
λαϊδάκη για τη συνέχιση 
του διαλόγου, ο οποίος 
υποτίθεται ξεκίνησε χτες 
ανάμεσα στις δύο πλευρές.

Πιο συγκεκριμένα μέλη 

της διοίκησης, υπό την 
Διευθύνουσα Σύμβουλο 
και Country Manager της 
Energean Δρ. Κατερίνα 
Σάρδη, μετέβησαν στις 
εγκαταστάσεις όπως είχε 
συμφωνηθεί την Πέμπτη 
(εξαντλώντας και πάλι κάθε 
καλή θέληση, αφού οι εγκα-
ταστάσεις παραμένουν υπό 
κατάληψη), προκειμένου να 

συνεχισθεί ο διάλογος που 
ξεκίνησε ανάμεσα στις δύο 
πλευρές, έπειτα και από 
την παρέμβαση πολιτικών 
παραγόντων της Καβάλας.

Ο Πρόεδρος του Σωματεί-
ου Μανώλης Κελαϊδάκης 
αρνήθηκε την είσοδο της 
διοίκησης στις εγκαταστά-
σεις τις οποίες η εταιρεία 
διαχειρίζεται ως νόμιμη 
ανάδοχος του ελληνικού 
Δημοσίου, απαγορεύοντας 
και πάλι την πρόσβαση σε 
μέλος της διοίκησης του 
Πρίνου αλλά και καθιστώ-
ντας σαφές ότι το Σωμα-
τείο δεν πρόκειται να κάνει 
οποιονδήποτε διάλογο αν 
εκ των προτέρων δεν γίνει 
δεκτό ότι θα εφαρμοστεί το 
Σχέδιο Έκτακτης Ανάγκης 
που εφαρμοζόταν πριν την 
έναρξη του προγράμμα-
τος διαθεσιμοτήτων που 
έχει εκπονήσει η εταιρεία!

Η συγκεκριμένη εξέλιξη 
αποδεικνύει για άλλη μια 
φορά πως οι όποιες κινή-
σεις καλής θέλησης του 
Σωματείου, όπως η χθεσινή 
έναρξη του διαλόγου, είναι 
εντελώς προσχηματικές. 
Επιπλέον, αποδεικνύει ότι 
οι αποφάσεις της Δικαιο-
σύνης δεν ισχύουν για το 
Σωματείο, το οποίο αρ-
νείται το Σχέδιο Έκτακτης 
Ανάγκης που εφαρμόζεται 
με βάση το πρόγραμμα των 
διαθεσιμοτήτων, παρά την 
πρόσφατη απόφαση του 
Πρωτοδικείου Καβάλας 
που διατήρησε σε ισχύ το 
συγκεκριμένο πρόγραμμα!

Η διοίκηση της Energean 
δεν εκπλήσσεται βέβαια 
για αυτήν την στάση του 
Σωματείου. Καλεί όμως 
εκείνους τους τοπικούς πο-
λιτικούς παράγοντες που 
εξακολουθούν να έχουν 
ανοικτή επικοινωνία με 

τους καταληψίες και εμφα-
νίζονται να ενδιαφέρονται 
να βρεθεί διέξοδος μέσω 
του διαλόγου, να ζητήσουν 
από το Σωματείο να τερμα-
τίσει την παρανομία, λύνο-
ντας την κατάληψη, προ-
κειμένου η νόμιμη διοίκηση 
του Πρίνου να μεταβεί στις 
εγκαταστάσεις και να διοι-
κήσει, όπως συμβαίνει σε 
όλες τις επιχειρήσεις σε 
κάθε ευνομούμενη χώρα.

Οποιαδήποτε άλλη στάση 
είναι προφανές ότι είναι και 
αυτή καθαρά προσχηματική.

Στη φωτό, η κ. Σάρδη 
αποχωρεί από την πύλη 
του εργοστασίου Σίγμα, 
με τους καταληψίες της 
εγκατάστασης παρατεταγ-
μένους και με το όχημα 
της πυρασφάλειας (!) παρ-
καρισμένο με την όπισθεν 
για υποστήριξη της κα-
τάληψης με ρίψη νερού…
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Energean
Άρνηση στον διάλογο και νέο μπλόκο σε μέλη της διοίκησης από το Σωματείο

Ακολουθεί η ανακοί-
νωση του Σωματείου :
Η Energean κατά την προ-
σφιλή της τακτική του 
εμπρός – πίσω χθες μη 
δυνάμενη να διαχειριστεί 
την αποφασιστική στάση 
των εργαζομένων, παρά 
την πέρα από κάθε λογικής 
παρουσία των αστυνομι-
κών δυνάμεων και ΜΑΤ, 
προχώρησε σε διάλογο τον 
οποίο παρά τις δεσμεύσεις 
δεν συνέχισε την επομένη.

Προφανώς κατά την δι-
άρκεια της νύχτας κάποιοι 

άγνωστοι παράγοντες 
την οδήγησαν σε αλλα-
γή στάσης και την επανα-
φορά του διαλόγου στην 
προηγούμενη κατάσταση.
Η επιμονή της να επιβάλλει 
τις αποφάσεις της που δεν 
στηρίζονται σε καμιά διαδι-
κασία αλλά και σε κανένα 
κανόνα ασφαλείας, είναι 
το μείζον που την απα-
σχολεί σε υψηλό επίπεδο 
μοναδικό στόχο έχει την 
διάλυση του Σωματείου.

Για μια ακόμη φορά η πλευ-
ρά των εργαζομένων ζήτη-

σε ξεκάθαρα αιτήματα για 
να ξεκινήσει ουσιαστικός 
διάλογος. Προς στιγμή μας 
δημιουργήθηκε η εντύπω-
ση ότι μπορεί να βρεθεί 
κοινός τόπος, αλλά ήρθε 
η επομένη για να μας δια-
ψεύσει για μια ακόμη φορά.

Επικοινωνιακά με τα με-
γαλύτερα μέσα που δι-
αθέτει η Energean μπο-
ρεί να κατακτήσει πολλά, 
αυτό όμως που δεν μπορεί 
να κάμψει είναι η ενότη-
τα και η αποφασιστικό-
τητα των εργαζομένων.

Σωματείο Εργαζομένων στα Πετρέλαια
Η Energean δεν μπορεί τον ισότιμο διάλογο και επιλέγει των Κωφών

Συνέντευξη στο Κεντρι-
κό Δελτίο Ειδήσεων του 
ENA Channel παραχώ-
ρησε το βράδυ της Τε-
τάρτης ο εκπρόσωπος 
τύπου της Energean 
Σωτήρης Χιωτάκης σχε-
τικά με την επιστολή της 
ΕΔΕΥ για το εργοστάσιο.

Ακολουθεί η συνέντευξη :

Η ανακοίνωση της ΕΔΕΥ 
απλοποιεί τα πράγματα, η 
ΕΔΕΥ είπε κατι πολυ φυ-
σιολογικο, μας ειπε δεν 
πρεπει να λειτουργησουν 
οι εγκαταστασεις εως 
οτου η Energean μπορε-
σει και εγγυηθει τις ασφα-
λεις συνθηκες λειτουρ-
γιας του εργοστασιου.

Η ΕΔΕΥ αναφερθηκε επι-

σης και στο προβλημα της 
εξεδρας ΔΕΛΤΑ καθως 
εχει διακοπει η ηλεκτρο-
νικη επικοινωνια με το 
εργοστασιο και δεν μπο-
ρουμε να παρακολουθη-
σουμε απο το εργοστασιο 
τι γινεται στην εξεδρα. Θα 
πρεπει να ξεκινησει η πα-
ραγωγικη διαδικασία στον 
Πρίνο αλλά και να μπο-
ρέσει να βρεθεί κλιμάκιο 
της ΕΔΕΥ μαζί με κλιμάκιο 
της Energean στις εξέ-
δρες για να την κατάσταση.

Για εμάς είναι παρα πολυ 
δυσαρεστο που δεν υπαρ-
χει παραγωγη στον Πρινο 
λογω της καταληψης των 
εργαζομενων. ειναι πραγ-
ματικα παραλογο και θε-
λουμε να πιστευουμε οτι 
ακομα και τωρα μετα απο 

αυτην την επιστολη θα επι-
κρατησει η λογικη για να 
μπορεσει να μπει η διοικη-
ση της ενερτζιαν στον πρι-
νο για μπορεσει να υπαρξει 
η παραγωγη. Δεν μπορει 
η εταιρια να ζημιωνεται η 
εταιρια θα εχει συνεπειες 
στα εσοδα και των εργα-
ζομενων. Ξεκινησε ηδη μα-
λιστα πληρωμη των εργα-
ζομενων παρα το γεγονος 
οτι δεν υπαρχει παραγωγι-
κη διαδικασία και παρά το 
γεγονός ότι δεν υπάρχουν 
έσοδα. Ούτε μία στιγμή 
δεν στερήθηκαν του μι-
σθού τους οι εργαζόμενοι.

Σχολιάζοντας το πρόσφα-
το δελτίο τύπου του σω-
ματείου εργαζομένων για 
την απόπειρα διάλυσης 
του σωματείου από πλευ-

ράς της Energean ο κ. Χι-
ωτάκης τόνισε τα εξής :

Πραγματικά η φαντασία 
του σωματείου να δημι-
ουργεί κάθε λίγο και λιγάκι 
μπαμπούλες όπως πιστεύει 
τον κόσμο φοβισμένο με 
εκπλήσσει. Αν ειναι δυνα-
τον να εχει ξεκινησει ενα 
σημαντικο προγραμμα 
αναδιαρθωσης στον Πρινο 
σε επενδυσεις που ξεπερ-
νουν τα 600 εκατομμύρια 
είναι ένα τεράστιο ποσό, 
τότε είναι άξιος της μοίρας 
του. Εμείς δεν κάναμε απο-
λύσεις όταν είχαμε πολύ 
σοβαρές κρίσεις. Αναγκα-
στήκαμε τώρα να κάνουμε 
δύο απολύσεις και δύο πει-
θαρχικές διαδικασίες επει-
δή έγινε κάτι πολύ σοβαρό. 
όχι μόνο αγνοήθηκαν οι 

οδηγίες της διοίκησης αλλά 
υπήρξε και παραβίαση των 
εγκατάστασεων φυσικου 
αεριου και εγινε προσπα-
θεια να τεθουν σε λει-
τουργία οι εγκαταστάσεις.

Δυστυχώς υπάρχει μία συ-
νεχιζόμενη παρανομία στο 
εργοστάσιο και θα πρέπει 
το σωματείο να καθίσει στο 
τραπέζι του διαλόγου με την 
διοίκηση και να μην προκα-
λεί με φαντασιώσεις του.

Χιωτάκης
Η ΕΔΕΥ είπε κάτι το φυσιολογικό, πολύ δυσάρεστη η μη-παραγωγή στον Πρίνο
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Τις πρώτες του δηλώσεις, 
ως νέος πρόεδρος του ΚΙ-
ΝΑΛ πραγματοποίησε ο 
Νίκος Ανδρουλάκης.

Ο κ. Ανδρουλάκης επικρά-
τησε του Γιώργου Παπαν-
δρέου στον δεύτερο γύρο 
των εσωκομματικών εκλο-
γών, με ένα ποσοστό που 
έφτασε έως το 68%.

«Σήμερα ανοίγει μια νέα 
σελίδα για την ιστορία της 
δημοκρατικής παράταξης 
και του ΠΑΣΟΚ» είπε αρ-
χικά.

«Η νέα εποχή αρχίζει με 
δυναμισμό, αισιοδοξία και 
αυτοπεποίθηση» συμπλή-
ρωσε. Παράλληλα τόνισε 
πως «δεν υπάρχουν νικητές 
και ηττημένοι. Μοναδικός 
νικητής η δημοκρατική πα-
ράταξη».

«Θέλω να ευχαριστήσω 
όσους μου έκανα τη με-
γάλη τιμή να με εκλέξουν 
σήμερα. Ευχαριστώ την 
οικογένειά μου και όσους 
εργάστηκαν για αυτόν τον 
αγώνα και κυρίως τους 
χιλιάδες εθελοντές όλων 
των γενεών της παράτα-
ξης που έγιναν η ψυχή και 
η έμπνευση αυτής της προ-
σπάθειας» είπε.

Επιπλέον, ο κ. Ανδρουλάκης 
δεσμεύτηκε «να μετατρέψει 
τη μεγάλη νίκη σε νίκη της 

πατρίδας, γιατί ο ελληνικός 
λαός αξίζει περισσότερα».

«Το ΠΑΣΟΚ επέστρεψε και 
είναι εδώ ενωμένο δυνα-
τό. Να είστε καλά» φώναξε 
κλείνοντας.
Ο Νίκος Ανδρουλάκης κέρ-
δισε με 68%, ενώ ο Γιώρ-
γος Παπανδρέου ηττήθηκε 
με 32%. 
 

Υπενθυμίζεται πως οι κάλ-
πες έκλεισαν στις 19:30, 
μετά από παράταση που 
δόθηκε σε όλα τα εκλογικά 
τμήματα, με τους ψηφο-
φόρους να ξεπερνούν τις 
200.000.
Ειδικότερα, ψήφισαν συνο-
λικά 206.196 άτομα: Στην 
Ελλάδα 204.662 και στο 
εξωτερικό 1.534.

Επικράτηση του Νίκου Αν-
δρουλάκη στην Π.Ε Καβά-
λας

Τελικά αποτελέσματα 
11/11 εκλογικά τμήματα :

Ανδρουλάκης 1934 ψήφοι

Παπανδρέου 694 ψήφοι

Ποιος είναι ο Νέος Πρό-
εδρος του ΚΙΝΑΛ ο Νί-
κος Ανδρουλάκης

Ο Νίκος Ανδρουλάκης γεν-
νήθηκε το 1979 στο Ηρά-
κλειο Κρήτης. Ο πατέρας 
του, Μαρίνος, υπήρξε υπο-

στηρικτής του Κώστα Σημί-
τη στην Κρήτη.

Το ενδιαφέρον του για την 
πολιτική εκδηλώθηκε από 
νωρίς, κατά τη διάρκεια 
των φοιτητικών του χρό-
νων, όταν παρακολούθησε 
τυχαία μια συνέλευση στο 
Δημοκρίτειο Πανεπιστήμιο 
Θράκης, όπου σπούδαζε 
πολιτικός μηχανικός.
Έτσι, το 1997 αρχίζει να 
συμμετέχει ενεργά στην 
ΠΑΣΠ και δύο χρόνια αρ-
γότερα εκλέγεται γραμμα-
τέας της οργάνωσης στην 
Ξάνθη.

Το 2001 τον βρίσκει μέλος 
του Κεντρικού Συμβουλίου 
Νεολαίας ΠΑΣΟΚ και από 
εκεί και πέρα ακολουθεί 
μια ανοδική πορεία μέσα 
στο κόμμα.

Αναμφισβήτητα, ορόσημο 
για την πορεία του αποτελεί 
ο Μάρτιος του 2013, όταν 
σε ηλικία 34 ετών εκλέχτη-
κε με σαρωτικά ποσοστά 
γραμματέας της Κεντρικής 
Πολιτικής Επιτροπής του 
ΠΑΣΟΚ και από γνωστό 

τοπικό στέλεχος – προερ-
χόμενο από τη νεολαία – 
μετατρέπεται σε σημαντικό 
εσωκομματικό πόλο.

Στις 30 Μαρτίου του 2014 
ανακοινώθηκε η υποψη-
φιότητά του για το Ευρω-
παϊκό Κοινοβούλιο με την 
«Ελιά – Δημοκρατική Πα-
ράταξη». Ωστόσο, μια περι-
πέτεια με την υγεία του δεν 
του έδωσε τη δυνατότητα 
να διεξαγάγει προεκλογικό 
αγώνα όπως θα ήθελε και 
να επισκεφτεί όλη την Ελ-
λάδα. Παρ’ όλα αυτά, κατά-
φερε να βγει δεύτερος με 
113.719 σταυρούς.

Έκτοτε, συμμετέχει στην 
ομάδα της Προοδευτικής 
Συμμαχίας των Σοσιαλι-
στών και Δημοκρατών στο 
Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο.

Το Νοέμβριο του 2017, 
έθεσε για πρώτη φορά υπο-
ψηφιότητα για την ηγεσία 
του ενιαίου φορέα της Κε-
ντροαριστεράς (σ.σ. το όνο-

μα «ΚΙΝΑΛ» δόθηκε στον 
πολιτικό συνασπισμό μετά 
τις εκλογές), όπου οι πολί-
τες που συμμετείχαν στον 
πρώτο και δεύτερο γύρο 
των εκλογών, του έδωσαν 
51.736 και 66.483 ψήφους 
αντίστοιχα, κατατάσσοντάς 
τον δεύτερο μετά τη νική-
τρια Φώφη Γεννηματά και 
βάζοντας τα θεμέλια για 
την σημερινή του νίκη.

Το Μάιο του 2019, επανε-
ξελέγη ευρωβουλευτής με 
το Κίνημα Αλλαγής. λαμβά-
νοντας 180.822 ψήφους.

Ο Νίκος Ανδρουλάκης έχει 
ένα γιο 10 ετών, τον Μα-
ρίνο. Του αρέσει το θέατρο 
και η ξενάγηση σε μουσεία 
σε όλο τον κόσμο. Μεγάλο 
πάθος του είναι τα ταξίδια.

Ο νεότερος πρόεδρος στην 
ιστορία τόσο του ΠΑΣΟΚ, 
όσο και του ΚΙΝΑΛ, επιδι-
ώκει να φέρει πραγματική 
ανανέωση στο κόμμα, όχι 
μόνο ηλικιακή, αλλά ιδεών 
και προσώπων, να διασφα-
λίσει την ενότητα του χώ-
ρου και, κυρίως, να ξανα-
φέρει το Κίνημα στο κέντρο 
της πολιτικής σκηνής, με 
ισχυρή φωνή στο Κοινο-
βούλιο και διψήφια ποσο-
στά στις εθνικές κάλπες.

Συνέντευξη στον ΑΝΑΛΥΤΗ 
παραχώρησε ο υποψήφιος 
Πρόεδρος του ΚΙΝΑΛ Νίκος 
Ανδρουλάκης.

Ποια είναι η δικιά σας 
άποψη για την διαχεί-
ριση της πανδημίας από 
την κυβέρνηση;

Η αποψη μου είναι ότι 
υπήρξε ατολμία από την 
κυβέρνηση και αυτό φαί-
νεται διότι, είτε δεν πήρε 
σωστές αποφάσεις, είτε 
πήρε σωστές αποφάσεις σε 
λάθος τάιμινγκ, με διαφορά 
από την στιγμή που να λη-
φθούν ώστε να έχουμε μια 
υγειονομική ασφάλεια και 
μια ασπίδα για την πανδη-
μία, ιδιαίτερα. Τους μήνες 
αυτούς που έρχεται ένας 
δύσκολος χειμώνας. Ποιες 
είναι αυτές οι αποφάσεις; 
Είδαμε το προβλημα των 
υγειονομικών που δεν εμ-
βολιάζονταν τέλη Φεβρου-
αρίου, ο Τράγκι στην Ιταλία 
αρχές άνοιξης έβαλε υπο-
χρεωτικότητα, ο Μητσο-
τάκης περίμενε να έρθει ο 
Σεπτέμβριος. Είδαμε στην 
Γαλλία, όταν είδαν το πρό-
γραμμα το εμβολιαστικό 
να φρενάρει να κάνουν το 
Covid Pass από το καλο-
καίρι, εμείς το είδαμε πριν 
από λίγο καιρό. Η Πορτο-
γαλία έκανε τοπικές καμπά-
νιες, όπου έβαλε κοινωνίες 
πολιτων και τοπικά μέσα 
να τα αναλάβουν και όχι τα 
κανάλια, για να σπάσουν 

τον φόβο για τα εμβόλια, 
ούτε αυτό έγινε στην Ελ-
λάδα. Και φτάσαμε στο ση-
μείο να έχουμε κρούσματα 
χιλιάδες και παρά πόλους 
νεκρούς, ενώ αλλά κρά-
τη έχουν πολλές χιλιάδες 
κρούσματα χωρίς η ελάχι-
στους νεκρούς, διότι έχουν, 
π.χ η Πορτογαλία 85% κά-
λυψη ενώ εμείς 60%, αυτό 
είναι αποτέλεσμα ατολμί-
ας από την κυβέρνηση και 
κατά την ταπεινή μου άπο-
ψη και αδιανόητης συμπε-
ριφοράς από το ΣΥΡΙΖΑ, 
διότι όταν ο κυριος Τσι-
πρας αφήνει υπονοούμενα 
για τα εμβόλια, εκτός της 
επιστημονικής πραγματι-
κότητας και αυτό βοήθησε 
να φτάσουμε σε αυτή την 
κατάσταση. Εγώ έχω μια 
θεωρία, οι άνθρωποι είναι 
πάνω από το οποιοδήποτε 
πολιτικό κόστος και πρέπει 
σήμερα να πάρουμε γρή-
γορες αποφάσεις να δούμε 
τι θα γίνει για να μην συ-
νεχιστεί αυτή η κατάσταση, 
διότι δεν μπορεί να υπάρχει 
άλλη πίεση στα νοσοκομεί-
α,η πίεση αυτή δημιουργεί 
πολλά προβλήματα και σε 
ανθρώπους που δεν έχουν 
αρρωστήσει από Covid. 
Εμείς πιέζουμε την κυβέρ-
νηση να πάρει αποφάσεις, 
η κυβέρνηση πρέπει να 
ακολουθήσει την επιστήμη 
και όχι προσπαθώντας να 
χαϊδέψει κάποια ακροατή-
ρια και να επιλέγει να είναι 
ευχάριστη και όχι χρήσιμη. 
Λοιπόν, αυτό είναι το προ-
βλημα η επιλογη κάποιων, 
είναι ευχάριστη και όχι χρή-
σιμη.

Τάσσεστε υπέρ της υπο-
χρεωτικότητας του εμ-
βολιασμού;

Εμένα η άποψη μου είναι 
ότι θα πρέπει στο δημόσιο 
να υπάρχει υποχρεωτικό-
τητα καθώς οι εργαζόμε-
νοι έρχονται σε επαφή με 
πολύ μεγάλα ακροατήρια, 
με κοινό, πρέπει να είναι 
εμβολιασμένοι, εκεί πρέπει 
να υπάρχει υποχρεωτικό-
τητα. Η πίεση που υπάρχει 
στα νοσοκομεία αγγίζει και 
τους Covid ασθενείς και 
σε μη Covid ασθενεις με 
υποκείμενα νοσήματα για 
αυτό η κυβέρνηση πρέπει 
να είναι πολύ προσεκτική. 
Διότι ο Σκερτσος όταν είπε 
ότι η Πορτογαλία ανήκει 
στην Δύση αυτό τι υπονο-
ούμενο ηταν; Αδιανόητα 
υπονοούμενα, αν υπάρχει 
ένα προβλημα πρέπει να 
το διαχειριστούμε τώρα. Η 
Ελλάδα δηλαδή ηταν Δύση 
όταν στο πρώτο κύμα πήρε 
γρήγορες αποφάσεις, τωρα 
που κάνουμε τα λάθη πήγε 
στην θέση την γεωγραφική 
της Ανατολής. Αυτά είναι 
αδιανόητα πράγματα. Πρέ-
πει να πάρουν τις αποφά-

σεις που τους προτείνουν 
οι ειδικοί για να μαζέψουμε 
η να αντιμετωπίσουμε το 
προβλημα διότι το προ-
βλημα δεν αντιμετωπίζεται 
άμεσα, να φρενάρει η επι-
τάχυνση αυτής της περιπέ-
τειας, διότι σε αυτή την πε-
ρίπτωση τα πράγματα μέχρι 
τα Χριστούγεννα θα γίνουν 
πολύ δύσκολα.

Προβλέπεται ένα νέο γε-
νικό lockdown;

Δεν είμαι ειδικός,εγώ σαν 
πολιτικός ακούω τους ειδι-
κούς και στηρίζω τις απο-
φάσεις τους.

Πολιτικά ένα γενικό 
lockdown, ποσό θα στοί-
χισει την κυβέρνηση.

Ακούστε, ούτε αυτό δεν 
είναι το σωστό. Το σωστό 
ερώτημα είναι τι πρέπει να 
κάνουμε για να μην εχουμε 
νεκρούς, τι πρέπει να κά-
νουμε και για να εμβολια-
στεί ο πληθυσμός και άλλοι 
άνθρωποι με άλλα νοσή-
ματα ανά κάνουν προλη-
πτικούς ελέγχους και μετά 
να μας πουν οι ειδικοί τι 
να κάνουμε και εμείς να τα 
υλοποιήσουμε. Και να σας 
πω και κάτι άλλο, εγώ ξέρω 
ότι το Βέλγιο πέρυσι κράτη-
σε το λιανεμπόριο ανοιχτό, 
κράτησε κομμάτια της οικο-
νομίας ανοιχτά και έβαλε 
κάποιους άλλους περιορι-
σμούς για να αντιμετωπί-
σει την πανδημία. Εγώ δεν 
θέλω να κλείσω η οικονο-
μία όλη, σε καμία των περι-
πτώσεων αλλα μπορούν να 
πάρουν μέτρα υγειονομικής 
προστασίας τέτοια που και 
η οικονομία μα λειτουργεί 
αλλα και εμείς να είμαστε 
ποιο προσεκτικοί, τηρώ-
ντας τα μέτρα αυτά.

Τα προγράμματα ενίσχυ-
σης των επιχειρήσεων 
σας καλύπτουν, διότι 
υπάρχουν αντιδράσεις 
από τους επαγγελματίες.

Συγκριτικά με αλλα ευρω-
παϊκά κράτη η Ελλάδα έχει 
πάρει παρά πολλά χρήματα, 
παρά πολλά χρήματα. Αυτή 
είναι η αλήθεια, για να εί-
μαστε δίκαιοι. Τώρα, το 
πως μοιράζονται αυτά τα 
χρήματα, εγώ έχω πει από 
πέρυσι ότι θα έπρεπε να 
πάνε αξιοκρατικά βασει τζί-
ρων προηγούμενων ετών 
και όχι οριζόντια όπως και 
έγινε. Έπρεπε δηλαδή να 
πάρουν τους τζιρους των 
ετών πριν την πανδημία 
δυο τρία χρόνια να συγκρί-
νουμε με την πανδημία και 
να περνούν οι επιχειρήσεις 
αναλογικά τα χρήματα, 
αυτό δεν έγινε.
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ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ

ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ

ΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙ

ΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ

ΚΛΙΝΙΚΕΣ
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ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ

ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΟΙ

ΟΥΡΟΛΟΓΟΙ - ΑΝΔΡΟΛΟΓΟΙ

ΨΥΧΟΛΟΓΟΙ

Είναι χαρακτηριστικό ότι 39 περιοχές κατα-
γράφουν διψήφιο αριθμό κρουσμάτων.

Αιτωλοακαρνανία 12
Αργολίδα      17
Αρκαδία     13
Αχαΐα 77
Βοιωτία  22
Δράμα    15
Έβρος       29
Εύβοια     45
Ζάκυνθος  24
Ηλεία    16
Ημαθία  24
Θήρα        10
Ιωάννινα        19
Καβάλα      16
Κέρκυρα           38
Κιλκίς 10
Κοζάνη      31
Κορινθία    44
Κως     15
Λακωνία      12
Λάρισα   64
Λασίθι     19
Λευκάδα   10
Μαγνησία  14
Μεσσηνία     27
Μύκονος       27
Νάξος    14
Ξάνθη       12
Πάρος      23
Πέλλα    17
Πιερία         22
Πρέβεζα   13
Ρέθυμνο     46
Ρόδος  91
Τρίκαλα    11
Φθιώτιδα       25
Φλώρινα  19
Χαλκιδική      35
Χίος 13

Σε 39 περιοχές 
διψήφια τα 
κρούσματα 
κορωνοϊου στην 
χώρα
Ανησυχία για το 
φθινόπωρο

Στο επίκεντρο της πανδημίας του 
κορονοϊού παραμένει η Αττική, 
όπου εντοπίστηκαν 948 κρούσματα 
από τα συνολικά 2.760 που 
ανακοίνωσε ο ΕΟΔΥ.
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - CATERING
ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ

ΕΙΔΗ ΣΠΙΤΙΟΥΔΙΚΗΓΟΡΟΙ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ ΘΕΡΜΑΝΣΗ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ

ΒΙΟΤΕΧΝΙΑ ΤΕΝΤΩΝ

ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΑ ΠΛΥΝΤΗΡΙΑ 

ΛΕΥΚΑ ΕΙΔΗ – ΧΑΛΙΑ

ΕΙΔΙΚΗ ΑΓΩΓΗ

ΑΣΦΑΛΕΙΕΣ

ΚΥΝΗΓΕΤΙΚΑ-ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΑ ΕΙΔΗ

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΑ

ΓΕΡΑΝΟΙ

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

SECURITY



ΔΕΥΤΕΡΑ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Engine	Power	(Ε)
4:30	 Εξελίξεις	(Ε)
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης	Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ	
1:30	 Αναλυτής	(Ε)	
3:30	 Engine	Power
4:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
5:00	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
0:00	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΕΤΑΡΤΗ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Engine	Power	(Ε)
4:30	 Εξελίξεις	(Ε)
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Πάμε	Διακοπές
23:00	 Εξελίξεις
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΠΕΜΠΤΗ	
1:30	 Αναλυτής	(Ε)
3:30	 Ελληνική	Ταινία	
5:00	 Ιστορικά	Γεγονότα	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 Ena	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Ιστορικά	Γεγονότα	
23:00	 Για	μία	ομορφότερη	Ζωή
0:00	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Imam	Baildi	(Ε)
5:00	 Hellenic	Dna	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 Ena	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Ένα	με	τη	Γη
23:30	 Imam	Baildi
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΣΑΒΒΑΤΟ	
1:30	 Πάμε	Τσάρκα
2:30	 Όλο	Υγεία
3:30	 Άνθρωποι	(Ε)
4:00	 Πυξίδα	
5:00	 Imam	Baildi	(Ε)
6:00	 Εξ	Ιστορώ
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Engine	Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι	Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΚΥΡΙΑΚΗ	
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
1:30	 Hellenic	Dna
2:30	 Αυτόπτης	Μάρτυρας	(Ε)
4:30	 ENA	Sport	(Ε)	
6:30	 Άνθρωποι	(Ε)
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Engine	Power
15:00	 Ένα	με	τη	Γη
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Ένα	Τραγούδι	ακόμα
18:30	 Imam	Baildi	(Ε)
19:30	 Αυτόπτης	Μάρτυρας	(Ε)
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ena	Sport
23:30	 Ιστορικά	Γεγονότα	(Ε)
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ΔΕΥΤΕΡΑ	–	ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ	–	ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00 Real Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

www.enachannel.gr
2510. 231033

www.enaradio.gr
2510. 832555

Πολυκοσμία από 
συναδέλφους στα 
εμβολιαστικά κέ-
ντρα της Καβάλας.

Ξεκίνησαν τα εξω-
τερικά γυρίσματα 
για τις εκπομπές 
λίγο πριν το τέλος 
της σεζόν...

Σε λίγο ξεκινούν 
και οι άδειες (αν 
και μερικών έχουν 
ξεκινήσει ήδη...)

Γεμίσαμε status 
με τις "ανωμαλί-
ες" του καιρού από 
μερικούς συναδέλ-
φους..

Είχαμε την τιμητι-
κή μας πάντως τα 
μέσα στην επίσκε-
ψη της ΠτΔ. Πάλι 
καλά που τραβήξα-
με έστω τρία πλάνα 
κατά την διάρκεια 
των εγκαινίων της 
Μεγάλης Λέσχης 
που το Κρατικό Κα-

νάλι την έχει ήδη 
ξεχάσει!

Δημοτικός σύμβου-
λος "κατακεραυ-
νώνει" συνάδελφο 
μέσω αναρτήσεων, 
αλλά και εκείνος 
δεν σταματάει να 
τον... κατηγορεί για 
τα πάντα βρε παιδί 
μου!

Τα λέμε σύντομα με 
περισσότερες «πι-
κάντικες» ειδήσεις.

Δευτέρα 13 Δεκεμβρίου 2021

Τα Νέα των… Media!
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ΓΕΩΤΕΕ Ανατολικής Μακεδονίας 
Ζητάει παράταση για την υποβολή αιτήσεων στο πρόγραμμα «Νέοι Αγρότες»

Επιστολή στην ηγε-
σία του Υπουργείο 
Αγροτικής Ανάπτυ-
ξης για να παραταθεί 
για έναν ακόμα μήνα 
η σχετική προθεσμία

Επιστολή στην ηγεσία του 
Υπουργείου Αγροτικής Ανά-
πτυξης και Τροφίμων με 
αίτημα την παράταση της 
προθεσμίας υποβολής αι-
τήσεων στην 3η πρόσκληση 
του Υπομέτρου 6.1. «Εγκα-
τάσταση των Νέων Γεωρ-
γών» του ΠΑΑ», απέστειλε 
το ΓΕΩΤΕΕ Παράρτημα 
Ανατολικής Μακεδονίας.

Η προθεσμία λήγει στις 
14 Δεκεμβρίου 2021 και 
όπως επισημαίνεται οι 
ασφυκτικές προθεσμί-
ες σε συνδυασμό με τις 
υπάρχουσες συνθήκες 
δημιουργούν πολλά προ-
βλήματα σε όλους όσους 
ενδιαφέρονται για να εντα-
χθούν στο πρόγραμμα. 
Γι’ αυτό το λόγο άλλωστε 
ζητείται να δοθεί μια πα-
ράταση ενός ακόμα μήνα 
για να μην παρατηρηθούν 
φαινόμενα συνωστισμού 
τις τελευταίες ημέρες στα 
μελετητικά γραφεία που 
θα θέσουν σε κίνδυνο την 
υγεία τόσο των υποψη-
φίων Νέων Γεωργών και 
των εργαζομένων σε αυτά.

Ακολουθεί το κείμενο της 
επιστολής στον Υπουρ-
γό και τον Υφυπουργό 
Αγροτικής Ανάπτυξης

«Για να μην παρατηρηθούν 
φαινόμενα συνωστισμού 
τις τελευταίες ημέρες»
«Αξιότιμοι Κύριοι Υπουργοί. 

Το Παράρτημα Ανατολικής 
Μακεδονίας του Γεωτεχνι-
κού Επιμελητηρίου Ελλά-
δας παρακολουθώντας τη 
διαδικασία υποβολής αιτή-
σεων στην 3η πρόσκληση 
του Υπομέτρου 6.1. «Εγκα-
τάσταση των Νέων Γεωρ-
γών» του Π.Α.Α. η οποία 
λήγει στις 14/12/2021 και 
μιλώντας με μελετητές και 

υποψήφιους νέους αγρό-
τες διαπίστωσε τα προ-
βλήματα που δημιουργεί η 
ασφυκτική προθεσμία του 
ενός μήνα για την υποβο-
λή των αιτήσεων των νέων 
αγροτών, σε συνδυασμό 
με τις ήδη υπάρχουσες 
συνθήκες. Πιο συγκεκρι-
μένα τα προβλήματα που 
αντιμετωπίζουν αφορούν 
τα παρακάτω γεγονότα:

Η χώρα μας βρίσκεται εν 
μέσω του 4ου κύματος της 
πανδημίας του κορονοιού, 
για την ανάσχεση της οποί-
ας η πολιτεία έχει θεσπίσει 
αυστηρά μέτρα στην είσοδο 
των πολιτών και την παρα-
μονή τους σε ιδιωτικά με-
λετητικά γραφεία και δημό-
σιες υπηρεσίες και φορείς, 
έτσι ώστε να αποφευχθεί ο 
συνωστισμός των πολιτών 
σε αυτές. Να σημειώσου-
με εδώ ότι υπάρχουν ήδη 
αναφορές από συναδέλ-
φους μελετητές για νόση-
ση είτε των ιδίων είτε του 
στελεχιακού δυναμικού 
των γραφείων τους με 
αποτέλεσμα την καθυστέ-
ρηση στην διαδικασία λόγω 
επιβληθείσας καραντίνας.
Υπάρχει σημαντική κα-
θυστέρηση στην έκδο-
ση βεβαιώσεων κι άλ-
λων δικαιολογητικών 
από δημόσιες υπηρεσίες, 
όπως τα Τμήματα Αγρ. 

Ανάπτυξης (ΤΑΑΕ) και τα 
Υποθηκοφυλακεία, λόγω 
του υπερβολικού φόρτου 
εργασίας που δέχονται σε 
πολύ μικρό χρονικό διά-
στημα, των περιοριστικών 
μέτρων που έχουν θεσπι-
στεί λόγω της Πανδημίας, 
καθώς επίσης και λόγω 
της ασάφειας των απαι-
τούμενων δικαιολογητι-
κών που ζητάνε τα ΤΑΑΕ 
για την έκδοση της βεβαί-
ωσης του Νεοεισερχόμε-
νου Επαγγελματία Αγρότη.
Υπάρχουν παράλληλα κι 
άλλα ενεργά προγράμμα-
τα του ΥΠΑΑΤ, οι προθε-
σμίες των οποίων τρέχουν 
παράλληλα με αυτή των 

Νέων Γεωργών, όπως για 
παράδειγμα η Δράση 4.1.2. 

«Υλοποίηση επενδύσε-
ων που συμβάλουν στην 

εξοικονόμηση ύδατος του 
Π.Α.Α. 2014-2020». Η πρό-
σφατη παράταση της προ-
θεσμίας υποβολής αιτήσε-
ων σε αυτή τη δράση έγινε 
πολύ σωστά προσφέροντας 
σημαντική βοήθεια στους 
μελετητές Γεωπόνους.
Πρέπει επίσης να ληφθεί 
υπόψη και το γεγονός ότι 
το σύστημα ΠΣΚΕ έδινε τη 
δυνατότητα οριστικοποίη-
σης της αίτησης του υπο-
ψήφιου Νέου Γεωργού, όχι 
άμεσα αλλά μετά την παρέ-
λευση επτά (7) ημερών από 
την έναρξη της προθεσμίας 
υποβολής των αιτήσεων με 
αποτέλεσμα να καθίσταται 
έωλη σε οποιαδήποτε προ-
σφυγή από κάποιον δικαι-
ούχο η ίδια η πρόσκληση.

Για τους παραπάνω προ-
φανείς λόγους, ζητούμε 
την παράταση της προθε-
σμίας υποβολής αιτήσεων 
στην 3η πρόσκληση του 
Υπομέτρου 6.1. «Εγκατά-
σταση των Νέων Γεωρ-
γών» του Π.Α.Α., κατά ένα 
τουλάχιστον μήνα, έτσι 
ώστε και ομαλά να ολο-
κληρωθεί η διαδικασία, 
αλλά και για να μην πα-
ρατηρηθούν φαινόμενα 
συνωστισμού τις τελευταί-
ες ημέρες στα μελετητικά 
γραφεία που θα θέσουν 
σε κίνδυνο την υγεία τόσο 
των υποψηφίων Νέων Γε-
ωργών και των εργαζο-
μένων σε αυτά, αλλά και 
γενικότερα του κοινωνικού 
συνόλου της Χώρας μας».

           Επιχειρησιακό
             Πρόγραμμα
     «Ανατολική Μακεδονία
     και Θράκη 2014-2020»
      Ευρωπαϊκή  Ένωση    
     
      Ευρωπαϊκό Ταμείο    
Περιφερειακής Ανάπτυξης      
 
     
    ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΓΕΙΑΣ    ΑΝΑΘΕΤΟΥΣΑ ΑΡΧΗ:            4η Υ.Πε. Μακεδονίας και Θράκης

          «Προμήθεια και εγκατάσταση τριών μηχανημάτων μέτρησης οστικής 
     ΑΝΤΙ       πυκνότητας στα Κ.Υ. Πρίνου, Ορεστιάδας και Ελευθερούπολης» της 
ΚΕΙΜΕΝΟ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ:                  Περιφέρειας Ανατολικής Μακεδονίας και Θράκης

          Ενδεικτικός             Εκατόν είκοσι  χιλιάδων ευρώ  (120.000,00€) 
     Προϋπολογισμός:                      συμπεριλαμβανομένου του ΦΠΑ

                      ΑΝΑΡΤΗΤΕΟ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ
                                                                                                                                        ΑΔΑ: 6ΖΝΟΟΡ1Ο-Τ6Γ
                                                                                                                                        ΑΔΑΜ: 21PROC009729133
 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΤΗΣ ΜΕ ΑΡΙΘΜΟ      52 / 2021 ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ

Η Διοίκηση της 4ης Υγειονομικής Περιφέρειας Μακεδονίας και Θράκης, βάσει της υπ’ αρ. πρωτ. 52180/09-12-2021 (ΑΔΑ: ΩΦΧΕΟΡ1Ο-ΝΙ7) 
Απόφασης Διοικητή της 4ης Υ.Πε. Μακεδονίας και Θράκης   

προκηρύσσει

Ηλεκτρονικό Ανοιχτό Διαγωνισμό κάτω των ορίων για την «Προμήθεια και εγκατάσταση τριών μηχανημάτων μέτρησης οστικής 
πυκνότητας στα Κ.Υ. Πρίνου, Ορεστιάδας και Ελευθερούπολης» της Περιφέρειας Ανατολικής Μακεδονίας και Θράκης, συνολικού 
προϋπολογισμού ενενήντα έξι χιλιάδων επτακοσίων εβδομήντα τεσσάρων ευρώ και δεκαοκτώ λεπτών (96.774,18€) πλέον Φ.Π.Α. 
και εκατόν είκοσι χιλιάδων ευρώ (120.000,00€) συμπεριλαμβανομένου του Φ.Π.Α. 24%, με κριτήριο κατακύρωσης την πλέον συμ-
φέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά με βάση την βέλτιστη σχέση ποιότητας-τιμής (CPV : 33111660-5 Συσκευές μέτρησης 
οστικής πυκνότητας).
Ημερομηνία έναρξης υποβολής προσφορών στην ηλεκτρονική πλατφόρμα: ΤΡΙΤΗ, 14-12-2021 και ώρα 11:00 
Καταληκτική Ημερομηνία υποβολής προσφορών στην ηλεκτρονική πλατφόρμα: ΤΡΙΤΗ, 11-01-2022 και ώρα 18:00 
Καταληκτική Ημερομηνία υποβολής έντυπων προσφορών: ΤΕΤΑΡΤΗ, 12-01-2022 και ώρα 11:00 
Ημερομηνία αποσφράγισης: ΤΕΤΑΡΤΗ, 12-01-2022 και ώρα 11:00 στα γραφεία της Υπηρεσίας ενώπιον αρμόδιας Επιτροπής.
Ο διαγωνισμός θα πραγματοποιηθεί με χρήση της πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων 
(ΕΣΗΔΗΣ) μέσω της διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr του συστήματος ύστερα από προθεσμία τουλάχιστον δεκαπέντε  
(15) ημερών από την ημερομηνία δημοσίευσης περίληψης της διακήρυξης αυτής στο Κεντρικό Ηλεκτρονικό Μητρώο Δημοσίων 
Συμβάσεων (ΚΗΜΔΗΣ).

Ο συστημικός αριθμός του ηλεκτρονικού διαγωνισμού της διακήρυξης στο ΕΣΗΔΗΣ  είναι 138667

Οι Προσφέροντες οφείλουν με ποινή αποκλεισμού, να καταθέσουν Εγγύηση Συμμετοχής στο διαγωνισμό, ποσού χιλίων εννιακοσίων 
τριάντα πέντε ευρώ και σαράντα οκτώ λεπτών (1.935,48€).
 Ο χρόνος ισχύος των προσφορών ανέρχεται σε τριακόσιες εξήντα πέντε (365) ημέρες, προθεσμία που αρχίζει από την επό-
μενη της λήξης της προθεσμίας υποβολής των προσφορών.
 Η συνολική δαπάνη της Πράξης «Προμήθεια και εγκατάσταση τριών μηχανημάτων μέτρησης οστικής πυκνότητας στα Κέντρα 
Υγείας Πρίνου, Ορεστιάδας και Ελευθερούπολης» χρηματοδοτείται από το Π.Δ.Ε. (ΣΑΕΠ-0311, Κωδικός Έργου: 2021ΕΠ03110031) 
και έχει ενταχθεί στο Ε.Π. Ανατολική Μακεδονία και Θράκη 2014-2020, στον Άξονα Προτεραιότητας  «Υποδομές ανάπτυξης ανθρώ-
πινου δυναμικού και ενίσχυσης της Κοινωνικής συνοχής», με κωδικό MIS 5104580.
 Ο διαγωνισμός εμπίπτει στις διατάξεις του Ν.4412/2016 (Α' 147) «Δημόσιες Συμβάσεις Έργων, Προμηθειών και Υπηρεσιών 
(προσαρμογή στις Οδηγίες 2014/24/ΕΕ και 2014/25/ΕΕ)», όπως τροποποιήθηκε και ισχύει.
 Δικαίωμα συμμετοχής στο διαγωνισμό έχουν φυσικά ή νομικά πρόσωπα ή ενώσεις/κοινοπραξίες αυτών ή συνεταιρισμοί που 
δραστηριοποιούνται στο αντικείμενο της υπό ανάθεση προμήθειας.
Πληροφορίες από το Τμήμα Προμηθειών της 4ης Υ.Πε. Μακεδονίας και Θράκης, Δ/νση: Αριστοτέλους 16, Τ.Κ. 54623, Θεσσαλονίκη, 
αρμόδια υπάλληλος: Ιφόγλου Ευδοξία, Τηλ. 2313/327867, e-mail : promithies@4ype.gr.
 Το πλήρες κείμενο της Διακήρυξης διατίθεται σε ηλεκτρονική μορφή από την ιστοσελίδα της Αναθέτουσας Αρχής (www.4ype.gr).

Θεσσαλονίκη, 13-12-2021

Ο Διοικητ 
της 4ης Yγειονομικής Περιφέρειας

Μακεδονίας και Θράκης
     

ΤΣΑΛΙΚΑΚΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ



ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ ΚΤΕΛ Ν. ΚΑΒΑΛΑΣ
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Το Marketing, περι-
λαμβάνει ορισμένα 
βασικά στοιχεία, 

όπως: το όνομα της επι-
χείρησης, τα χαρακτηρι-
στικά & την συσκευασία 
του προϊόντος, τον τρό-
πο διανομής του προϊ-
όντος,  την τιμολόγηση 
και την συσκευασία, την 
τοποθεσία της επιχείρη-
σης κ.α.
 
Ποια είναι όμως τα βα-
σικά στοιχεία ενός επι-
τυχημένου marketing;

Το πιο βασικό από όλα 
είναι, ότι οι υπάρχο-
ντες  και πιθανοί πε-
λάτες, ανήκουν σε ένα 
τμήμα της αγοράς, που 
χαρακτηρίζεται από τις 
ανάγκες τους. Πετυχαί-
νονται λοιπόν την κα-
τάλληλη ομάδα και κα-
θορίζοντας τις ανάγκες 
τους, πιο πετυχημένα 
από τους άλλους αντα-
γωνιστές, τους τοποθε-
τούμε στο επίκεντρο της 
στρατηγικής μας.

Εδώ είναι συνήθως που 
όλοι σχεδόν οι επαγγελ-
ματίες κάνουν το ίδιο 
λάθος: προσπαθούν να 
πουλήσουν τα προϊόντα 
τους  ή τις υπηρεσίες 
τους στους καταναλω-
τές, απευθυνόμενοι σε 
όλους. Αυτό όμως δεν 
είναι «πάντα» το σωστό, 
αφού για να ξεκινήσου-
με μια στρατηγική πώ-
λησης, θα πρέπει πρώ-
τα να εντοπίσουμε τις 
ανάγκες των κατανα-
λωτών, να εντοπίσουμε 
τα σημεία «στρες»  που 

τους διακατέχουν, και 
των προβλημάτων που 
χρειάζονται επίλυση, 
και που θέλει βέβαια να 
λύσει. 
Σ’ αυτό το σημείο, θα 
πρέπει να του προσφέ-
ρουμε το ανάλογο προ-
ϊόν,  που θα του λύσει 
το πρόβλημα. Έτσι κα-
θορίζοντας τις ανάγκες 
και τις επιθυμίες της 
αγοράς, μπορούμε να 
δημιουργήσουμε σχέση 
εμπιστοσύνης. 
 Σε αυτό το ση-
μείο θα ήταν χρήσιμο, 
όταν αναπτύσσουμε μια 
στρατηγική marketing, 
θα πρέπει να επικε-
ντρωθούμε σε ορισμέ-
νες βασικές ερωτήσεις, 
που έχουν να κάνουν όχι 
μόνο με τους πελάτες 
υπάρχοντες ή μη, αλλά 
και με την επιχείρησή 
μας…..

Ποια είναι όμως εκείνα 
τα ερωτήματα που θα 
μας βοηθήσουν;

1. Τι αλλαγές συ-
ντελούνται στο περι-
βάλλον της αγοράς; 
2. Οι αλλαγές που 
συντελούνται είναι ευ-
καιρίες ή απειλές;
3. Ποιες είναι οι 
δυνάμεις μας και ποιες 
οι αδυναμίες μας;
4. Μπορώ να επε-
κτείνω την λίστα των 
προϊόντων μου;
5. Τη θέλω να πε-
τύχω;
6. Τη ψάχνουν οι 
πελάτες;
7. Ποιες οι ανάγκες 
τους & ποια προβλήμα-

τα θέλουν να λύσουν;
8. Ποιοι πελάτες 
πληρώνουν καλύτερα;
9. Γιατί ενδιαφέ-
ρονται οι πελάτες μου; 
Ποιότητα; αξιοπιστία; 
Service;
10. Πως μπορώ να 
διανείμω καλύτερα τα 
προϊόντα μου;
11. Πως στοχεύω 
τους πιθανούς πελάτες;
12. Υπάρχουν ομά-
δες ή κατηγορίες πελα-
τών που μπορώ να στο-
χεύσω καλύτερα;
13. Ποιος είναι ο 
καλύτερος τρόπος δια-
φήμισης;

Ένα πρόβλημα – άγχος 
που συνήθως αντιμετω-
πίζουν οι επιχειρήσεις 
και ιδιαίτερα οι νέες 
επιχειρήσεις είναι το 
πώς θα προσεγγίσουν 
πελάτες, πως θα διαφη-
μίσουν το προϊόν τους, 
και ποιοι πελάτες θα 
πάρουν το προϊόν τους;
 
Όσο καλό και εάν εί-
ναι ένα προϊόν κανείς 
δεν θα το αγοράσει εάν 
δεν το χρειάζεται ή εάν 
πιστεύει ότι του χρειά-
ζεται, και κανέναν δεν 
πρόκειται να πείσετε για 
αυτό. Βασικά θα πρέπει 
να γνωρίζουμε ποιοι εί-
ναι οι πελάτες μας.
 
Αυτό λοιπόν που πρέ-
πει να κάνουμε είναι να 
χωρίσουμε την αγορά 
σε μικρότερα τμήματα. 
Αυτό βοηθάει ως εξής:

1. Έχω οργανωμέ-
νο πελατολόγιο κατα-

νεμημένο σε τμήματα, 
όπως γεωγραφική πε-
ριοχή , ηλικία, τρόπος 
πληρωμής κ.α.
2. Προσδιορίζουμε 
ευκολότερα τους περισ-
σότερους και λιγότερο 
κερδοφόρους πελάτες  
σας.
3. Α ποφεύ γουμε 
τους πελάτες που μας 
«δημιουργούν» προβλή-
ματα
4. Δημιουργούμε 
σχέσης εμπιστοσύνης.
5. Χρησιμοποιού-
με τις πηγές της επιχεί-
ρησης, με μεγαλύτερη 
αποτελεσματικότητα.
6. Βελτιώνουμε τα 
υπάρχοντα προϊόντα, 
ώστε να καλύψουμε τις 
ανάγκες των πελατών 
μας.
7. Μας δίνετε η 
δυνατότητα να κερδί-
σουμε περισσότερους 
πελάτες.

Σ’ αυτό το σημείο θα 
πρέπει να εφαρμόσου-
με την μέθοδο της «σα-
λαμοποίησης», δηλαδή 
των περιορισμό ή «τε-
μαχισμό» της αγοράς 
των πελατών, έτσι ώστε 
στο  «κομμάτι» που μας 
αναλογεί να έχει συγκε-
κριμένα χαρακτηριστι-
κά, που θα έχουν προ-
κύψει από τα κάτωθι 
κριτήρια:

1. Γε ω γ ρ α φ ι κ ά 
κριτήρια: Το προϊόν μας 
απευθύνεται σε τοπι-
κή, εθνική ή παγκόσμια 
αγορά;
2. Δη μ ο γρ αφ ι κά 
κριτήρια: Το προϊόν μας 

απευθύνεται σε άνδρες 
ή γυναίκες; και ποιάς 
ηλικίας; 
3. Ψ υ χ ο λ ο γ ι κ ά 
κριτήρια: Λαμβάνουμε 
υπόψη των τρόπο ζωής 
των πελατών μας, την 
κοινωνική τάξη, τις δρα-
στηριότητες και τα ενδι-
αφέροντά τους. 
4. Συμπεριφοράς: 
Οι πελάτες με ποιόν 
τρόπο πληρώνουν; Με-
τρητά, επιταγές ή δό-
σεις; Με ποια συχνότη-
τα αγοράζουν; Και σε τι 
ποσότητες αγοράζουν;

Ποιά είναι εκείνα τα ση-
μεία που θα πρέπει να 
γνωρίζουμε για να ανα-
πτύξουμε την στρατηγι-
κή Marketing;

1. Δέσμευση: Θα 
πρέπει να γνωρίζουμε 
ότι κάνοντας μια καμπά-
νια Marketing, είμαστε 
σε θέση να ολοκληρώ-
σουμε αυτό που ξεκινή-
σουμε.
2. Επένδυση: Το 
Marketing δεν είναι 
έξοδο αλλά επένδυση. 
Υπάρχει το μέσο για να 
κερδίσετε χρήματα, και 
επενδύοντας σε αυτό, 
θα κερδίσετε ακόμα 
περισσότερα. Αυτό θα 
συμβεί γιατί επενδύο-
ντας στο Marketing, θα 
κερδίσουμε πελάτες και 
έτσι θα  αυξήσουμε της 
πωλήσει.
3. Συνέπεια: Ένα 
επίσης σημαντικό να 
γνωρίζετε ότι, για να 
σας μάθουν οι πελάτες 
και να σας εμπιστευ-
τούν, θα περάσει αρκε-
τός χρόνος. Θα πρέπει 
να διατηρούμε σταθερά 
το logo, την ταυτότητα, 
το προφίλ. 
4. Ε μ π ι σ τ ο σ ύ -
νη: Σε έρευνα που έχει 
πραγματοποιηθεί, για 
τα κριτήρια που οι πε-
λάτες επιλέγουν επιχει-
ρήσεις και αγοράζουν, 
στην πρώτη θέση βρί-
σκεται η εμπιστοσύνη 
που έχουν οι πελάτες 
προς τις επιχειρήσεις 
που αγοράζουν, στην 
δεύτερη θέση η ποιότη-
τα των προϊόντων, στην 
τρίτη θέση βρίσκεται η 
εξυπηρέτηση, στην τέ-
ταρτη θέση βρίσκεται η 
ποικιλία των προϊόντων, 
ενώ στην πέμπτη θέση η 
τιμή.
5. Υπομονή: Έχο-
ντας υπομονή και σε 
συνδυασμό με το πρώτο 
σημείο που αναφέραμε 
πιο πάνω, δηλαδή την 
δέσμευση, θα καταλή-
ξουμε στο σημείο τρία, 
δηλαδή την συνέπεια, 

οπότε και θα πείσουμε 
την αγορά, να μας εμπι-
στευθεί (σημείο τέσσε-
ρα).

Ποια όμως είναι τα βή-
ματα εκείνα που πρέ-
πει να κάνουμε για να 
έχουμε ένα πετυχημένο 
Marketing Plan;

Βασικά για να ξεκινή-
σουμε ένα πετυχημένο 
Marketing, θα πρέπει 
να έχουμε ένα σχέδιο 
Marketing. Για να είναι 
πετυχημένο & αποτελε-
σματικό ένα Marketing 
Plan, δεν χρειάζονται 
πολλές σελίδες π.χ. 50, 
αλλά το πολύ 10. 

Αυτό το πλάνο θα μας 
βοηθήσει να προσδιο-
ρίσουμε με ακρίβεια την 
αγορά, να ανακαλύψου-
με τα οφέλη των προϊό-
ντων μας, να τα συνδυ-
άσουμε με τις ανάγκες 
τις αγοράς  και να θέ-
σουμε τους στόχους που 
θέλουμε, ώστε να τοπο-
θετηθούμε στην αγορά 
και να σκεφτούμε πιο 
δημιουργικούς τρόπους 
προβολής και προσέγγι-
σης πελατών.

Για να δούμε όμως αυτά 
τα βήματα:

1.  Ποιος είναι ο 
σκοπός του Marketing;
2.  Τι θέλουμε να 
πετύχουμε;
3.  Ποια τα οφέλη 
που παρέχουμε στους 
πελάτες;
4.  Ποιος είναι ο 
ιδανικός πελάτης;
5.  Πως μας βλέπει 
η αγορά;
6.  Πως είναι τοπο-
θετημένη αυτή την στιγ-
μή η επιχείρηση;
7.  Πως θέλουμε 
να τοποθετηθεί, από 
εδώ και πέρα;
8.  Ποιους τρόπους 
Marketing χρησιμοποι-
ούμε;
9.  Ποιους τρόπους 
Marketing θέλουμε να 
χρησιμοποιήσουμε;
10.  Σε τη μέσο θα 
κάνουμε διαφήμιση;
11. Τη θα περιγρά-
φουμε στα μηνύματα;
12.  Ποια η φιλοσο-
φία της επιχείρησης;
13. Τη ποσό θέλετε 
να ξοδέψετε για διαφή-
μιση;

Παναγιώτης Πυλιώτης
Διπλ. Μηχανικός  Ε.Μ.Π.
Τ. Εργαστ. Συνεργ. 
Πανεπιστημίου Δυτικής Ατ-
τικής

ΣΤΡΑΤΗΓΙΚΗ  MARKETING (Μέρος 1ο)
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Σε 11 ημέρες «άνοιξε» 10 αυτοκίνητα
Σ χ η μ α τ ί σ τ η κ ε 
δικογραφία σε 
βάρος ημεδαπού 
που αφαίρεσε από 
το εσωτερικό τους 
χρηματικά ποσά, 
τρία ζευγάρια 
γυαλιά ηλίου, δύο 
κινητά τηλέφωνα 
και είδη ένδυσης

Από αστυνομικούς 
της Ομάδας Δημόσιας 
Ασφάλειας του 
Τμήματος Ασφάλειας 
Καβάλας σχηματίσθηκε 
δικογραφία σε βάρος 
ημεδαπού, διότι όπως 
προέκυψε, το χρονικό 
διάστημα από 25-

11-2021 έως 6-12-
2021, διέρρηξε δέκα 
οχήματα και εισήλθε σε 
τέσσερα ανασφάλιστα 
αυτοκίνητα στην 
Καβάλα, αφαιρώντας 
από το εσωτερικό 
τους, μεταξύ άλλων, 
χρηματικά ποσά, 
τρία ζευγάρια γυαλιά 
ηλίου, δύο κινητά 
τηλέφωνα και είδη 
ένδυσης. Στην κατοχή 
του δράστη βρέθηκε 
ένα αφαιρεθέν 
κινητό τηλέφωνο, το 
οποίο κατασχέθηκε 
και αποδόθηκε 
στον δικαιούχο του.

Καβάλα 
Μπαράζ κλοπών μέσα σε ένα βράδυ στην Ελευθερούπολη

Οι δράστες «άνοι-
ξαν» μικρές επιχει-
ρήσεις και εξαφα-
νίστηκαν-Άγνωστο 
το τι αφαίρεσαν-Η 
Αστυνομία ερευνά 
τις υποθέσεις

Μπαράζ κλοπών 
τα ξημερώματα της 
Παρασκευής 10 
Δεκεμβρίου 2021 
στην Ελευθερούπολη 
του Δήμου Παγγαίου 
στην Καβάλα, καθώς 
άγνωστοι, μέχρι 
στιγμής, δράστες 
«άνοιξαν» μικρές 

επιχειρήσεις και 
εξαφανίστηκαν χωρίς 
να γίνουν αντιληπτοί.

Οι δράστες έδρασαν 
αστραπιαία και 
κατάφεραν να 
δ ι α ρ ρ ή ξ ο υ ν 
τουλάχιστον 4 
επιχειρήσεις, ενώ 
άγνωστη παραμένει 
η λεία τους. Η 
οικεία αστυνομική 
Αρχή ενημερώθηκε 
αμέσως και έχουν 
ξεκινήσει έρευνες για 
τον εντοπισμό των 
δραστών.

Παραβάσεις για μη χρήση μάσκας σε μαγαζιά της ΑΜ-Θ
"Επιβλήθηκαν 

πρόστιμα 
των  300 ευρώ"

Στην Ανατολική 
Μακεδονία και Θράκη 
την Πέμπτη 09/12 
βεβαιώθηκαν 14 
παραβάσεις των 300 
ευρώ, για μη χρήση 
μάσκας, από ιδιοκτήτες, 
εργαζόμενους και 
πελάτες καταστημάτων. 

Την Πέμπτη 
πραγματοπο ιήθηκαν 
σε όλη την επικράτεια 
66.862 έλεγχοι, 
από τους οποίους οι 
30.874 στο Διεθνή 
Αερολιμένα Αθηνών 
«Ελευθέριος Βενιζέλος». 
Βεβαιώθηκαν συνολικά 
262 παραβάσεις και 
πραγματοπο ιήθηκαν 
2 συλλήψεις. Οι 123 
παραβάσεις εκ των 

οποίων 4 στην ΑΜΘ ήταν 
για μη χρήση μάσκας και 
συναφείς παραβάσεις 
και επιβλήθηκαν 118 
πρόστιμα των 300 ευρώ 
και 5 των 150 ευρώ. 
Ακόμη βεβαιώθηκαν 
5 παραβάσεις για 
περιορισμό μετακίνησης 
με επιβολή προστίμου 
των 300 ευρώ στο 
Βόρειο Αιγαίο. 
Τέλος οι αστυνομικές 
αρχές βεβαίωσαν 
134 παραβάσεις 
και προχώρησαν 
σε 2 συλλήψεις για 
κανόνες λειτουργίας 
καταστημάτων, ιδιωτικών 
επιχειρήσεων κ.λπ. 
παραβάσεις της σχετικής 
νομοθεσίας (απαγόρευση 
λειτουργίας, μη χρήση 
μάσκας, ποσοστό τ.μ. 
επιφανείας ανά άτομο 
κ.α.).
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Η Καβάλα επικράτησε 
με 78-69 και η Ελευ-
θερούπολη 75-65 τον 
Κόροιβο, ύστερα από 
δυνατές μάχες - Όλα 
τα αποτελέσματα της 
10ης αγωνιστικής

Επιστροφή στις νίκες για 
τις ομάδες της Καβάλας 
που συμμετέχουν στο πρω-
τάθλημα της Α2 Εθνικής 
κατηγορίας, ύστερα από 
τις αποτυχημένες εμφανί-
σεις στην Αθήνα την προ-
ηγούμενη αγωνιστική. Στο 
κλειστό της Καλαμίτσας 
η Ένωση έκανε τα εύκο-
λα δύσκολα κερδίζοντας 
τον Αμύντα με 78-69, ενώ 
στην Ελευθερούπολη έκα-
νε την ανατροπή στο τε-
λευταίο 10λεπτο απέναντι 
στον Κόροιβομε 75-65.

Έκανε τα εύκολα δύσκο-
λα

Στην Καβάλα η Ένωση ήταν 
ανώτερη, είχε περισσότε-
ρες λύσεις απέναντι στην 
ομάδα που προερχόταν 
από μια μεγάλη νίκη επί του 
ΓΣΕ την προηγούμενη αγω-

νιστική και κέρδισε δίκαια 
με 78-69. Ήταν συνεχώς 
μπροστά στο σκορ και στα 
μέσα του 3ου 10λεπτου 
προηγήθηκε ακόμα και με 
20 πόντους διαφορά (52-
32). Στη συνέχεια όμως οι 
φιλοξενούμενοι μ’ ένα δικό 
τους επιμέρους 0-13 και 
μπήκαν στη διεκδίκηση του 
αγώνα. Έφτασαν ακόμα και 
στους 5 πόντους διαφορά, 
ωστόσο στις κρίσιμες στιγ-
μές μέτρησε η εμπειρία των 
Άρμστεντ και Ράπτη και τα 
τρίποντα του Ζαρκαδού-
λα, με τα οποία η Καβά-
λα συνέχισε να βρίσκεται 
μπροστά μέχρι το τέλος.
Τα δεκάλεπτα ήταν: 24-
15, 39-28, 60-47, 78-69

Καβάλα (Πενταζίδης): 
Armstead 10 (2), Αμπατζάς 
9 (1), Καψαλός 12 (1), Ζαρ-
καδούλας 11 (3), Ράπτης 
12, Δρόσος 17, Αγγελά-
κος 3 (1), Οκεκουόγεν 4.
Αμύντας (Κωνσταντι-
νίδης): Αβάρε, Ζούπας 4, 
Τοπάλι 3, Σιούντρης 12, 
Γκρέκας 4, Βαρδιάνος, 
Κουκουνιάς 3, Γιούση, Γκά-
τζο 22 (5), Μπέλη 11 (1), 

Βύρλας 8, Κανονίδης 2.

Το «γύρισε» στο 2ο 
ημίχρονο

Στην Ελευθερο
ύπολη, ο ΓΣΕ βρέθηκε προ 
εκπλήξεως μιας και ο Κόροι-
βος παρουσιάστηκε πολύ 
δυνατός και διαβασμένος 
σε ότι αφορά τα ατού της 
ομάδας της Ελευθερούπο-
λης. Γι’ αυτό το λόγο και 
η «μάχη» ήταν σκληρή με 
τους φιλοξενούμενους να 
διατηρούν το προβάδισμα 
στο 1ο ημίχρονο. Στο 2ο 
μέρος όμως οι… ισορροπίες 
αποκαταστάθηκαν, η ψυχο-
λογία άλλαξε και έτσι ήρθε 
η νίκη, με οδηγό τον σταθε-
ρό Ναούμη (14 πόντοι), τον 
Μαρίνκοβιτς και τον Πάτρα.
Τα δεκάλεπτα ήταν: 16-
17, 28-32, 54-47, 75-65
Ελευθερούπολη (Πα-
παδόπουλος): Τουντζια-
ράκης 7, Ναούμης 14 (3), 
Γοργόνης 7 (1), Παπαδό-
πουλος 9, Δ. Ερμείδης 3 
(1), Σκουλίδας 7 (1), Π. 
Ερμείδης 3 (1), Πάτρας 11 
(1), Κάδρας 2, Djordjevic-
Marinkovic 12 (1).

Κόροιβος (Δελέγκος): 
Παπαρέγκας 12, Mitrovic, 
Ναούμης, Ετζιάκα, Μα-
στρογιαννόπουλος 5 (1), 
Κάππος 22 (2), Μιχαλού-
τσος 5, Μαστόρος, Γκα-
βασιάδης 6, Τάταρης 15.

Τα αποτελέσματα

Αναλυτικά τα αποτελέσμα-
τα των αγώνων της 10ης 
αγωνιστικής καθώς και η 
βαθμολογία και η επόμενη 
αγωνιστική έχουν ως εξής:
ΓΣ Ελευθερούπο-
λης – Κόροιβος 75-65
Καβάλα – Αμύντας 78-69
Οίακας – Αγρίνιο 70-91
Τρίτωνας – Πανε-
ρυθραϊκός 72-63
Μαρούσι – Παγκράτι 86-74
Δάφνη Δαφνίου – Φί-
λιππος Βέροιας 54-98
Χαρίλαος Τρικούπης – 
Καρδίτσα (12/12, 15:00)

Η Βαθμολογία

1. Τρίτωνας 7-3 
(891-749) 17

2. Καρδίτσα 8-0 
(759-530) 16

3. Ε λ ε υ θ ε ρ ο ύ π ο λ η 

7-2 (743-641) 16
4. Ψυχικό 7-2 

(743-626) 16
5. Κόροιβος 6-4 

(780-674) 16
6. Καβάλα 6-3 

(709-679) 15
7. Αμύντας 5-5 

(710-706) 15
8. Μαρούσι 5-5 

(794-760) 15
9. Π α ν ε ρ υ θ ρ α ϊ κ ό ς 

5-4 (696-648) 14
10. Φίλιππος Βέροιας 

4-5 (622-658) 13
11. Αγρίνιο 3-6 

(613-656) 12
12. Παγκράτι 3-6 

(621-681) 12

13. Χαρ. Τρικούπης 
3-5 (639-594) 11

14. Δάφνη Δαφνίου 
0-10 (594-941) 10

15. Οίακας 0-9 (520-891) 9

Η Επόμενη Αγωνιστι-
κή (11η, 18/12, 17:00)

Καρδίτσα – Ελευθερούπολη
Κόροιβος – Καβάλα
Αμύντας – Ψυχικό
Αγρίνιο – Χαρί-
λαος Τρικούπης
Πανερυθραϊκός – Οίακας
Παγκράτι – Τρίτωνας
Φίλιππος Βέροιας – Μαρούσι
Ρεπό η Δάφνη Δαφνίου

A2 Εθνική Μπάσκετ 
Δύσκολες και πολύτιμες νίκες για Ένωση και ΓΣΕ
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Απέραντη θλίψη σκόρπισε 
στον χώρο του μπάσκετ η 
είδηση ότι ο μπασκετμπο-
λίστας της ΑΕΚ Στέφαν 
Γέλοβατς έχασε τη μεγά-
λη μάχη που έδινε εδώ 
και περίπου έναν μήνα 
για να κρατηθεί στη ζωή.

Ο Σέρβος πάουερ φόρ-
γουορντ/σέντερ, ο οποίος 
στις 14 Νοεμβρίου υπέ-
στη εγκεφαλικό επεισό-
διο στην προπόνηση της 
Ένωσης, πέθανε σε ηλι-
κία μόλις 32 ετών, όπως 
ανακοίνωσε την Κυριακή 
η «κιτρινόμαυρη» ΚΑΕ.

Γεννημένος στις 8 Ιου-
λίου του 1989 στο Νόβι 
Σαντ, ο Γέλοβατς έκανε 
τα πρώτα του μπασκετικά 
βήματα στην ΚΚ Βιζούρα.

Στη συνέχεια έπαιξε σε 
Μέγκα Βιζούρα, Ερυθρό 
Αστέρα, Αντάλια, Κα-
ζέρτα, Λιέτουβος Ρίτας, 
Σαραγόσα, Νίζνι, Μπά-
μπεργκ, Γκαζιαντέπ, ενώ 
την περασμένη σεζόν 
αγωνίστηκε στην Ιαπωνία.

Στην ΑΕΚ ήρθε το φετι-
νό καλοκαίρι, εν τούτοις 

στις 14 Νοεμβρίου ο Σέρ-
βος φόργουορντ, που κοι-
τούσε τον κόσμο από τα 
2,08 μ., υπέστη εγκεφα-
λικό επεισόδιο στο κλει-
στό των Άνω Λιοσίων.

Για αρκετές ημέρες νοση-
λεύτηκε σε νοσοκομείο της 
Αθήνας, όντας σε κατα-
στολή, με την οικογένειά 
του να βρίσκεται συνεχώς 
στο πλευρό του. Εν τέλει 
στις 2 Δεκεμβρίου οι δι-
κοί του άνθρωποι πήραν 
την απόφαση να γυρίσει 
πίσω στην πατρίδα του, 
όπου τελικά σήμερα άφη-
σε την τελευταία του πνοή.

Σύμφωνα με πληροφο-
ρίες του zougla.gr, o Γέ-
λοβατς είχε εμβολιαστεί 
κατά του κορωνοϊού.

Αναλυτικά η ανακοί-
νωση της Ένωσης:

Πώς να τα βάλεις με 
τα κελεύσματα της μοί-
ρας; Πώς να συμβιβα-
στείς με τα ακατανόητα;

Το γελαστό παιδί μας έφυγε...

ΤΡΑΓΩΔΙΑ... Ανείπω-
τος ο πόνος. Το θλι-
βερό μαντάτο έφτασε 
πριν λίγο από τη Σερβία.

Ο μαχητής μας, ο αδερφός 
μας, ο Stevan έγινε άγγελος. 
Πέταξε στους ουρανούς...

17 Αυγούστου 2021. Πά-
τησε Λιόσια. Μας χάρι-
σε απλόχερα το χαμόγε-
λο. Δύσκολοι οι καιροί. 
Το είχαμε όλοι ανάγκη.

14 Νοεμβρίου 2021. Πά-
γωσε ο χρόνος. Ο αδερφός 
μας άρχισε να δίνει την πιο 
μεγάλη μάχη της ζωής του.

Αντλούσε δύναμη η ομάδα 
από τον αγώνα του. Από το 
πάθος του. Από την προσ-
δοκία. Από την ελπίδα.

5 Δεκεμβρίου 2021. 22 
ημέρες μετά δηλαδή... 
Η άνιση μάχη τελείωσε. 
Ο Stevan δεν άντεξε...

Τι να πεις στην οικογέ-
νειά του τώρα; Στους 
γονείς του; Στην αδερ-

φή του, στη σύντροφο;

Τσακισμένη και η αθλητι-
κή του οικογένεια, η Α.Ε.Κ. 
Πώς να συνειδητοποιήσει 
ότι έχασε το παλικάρι της;

«Άγγελε συ που κάπου εδώ 
γύρω πετάς πολυπαθής 
και αόρατος, πιάσε μου το 
χέρι, χρυσωμένες έχουν 
τις παγίδες οι άνθρω-
ποι...», έγραψε ο ποιητής.

Δεν υπάρχουν λόγια πα-
ρηγοριάς. Δεν υπάρχουν...

Η Ιστορία του ενδόξου 
Σωματείου μας συνυ-
φυσμένη με τα δύσκολα 
και τις τραγωδίες, αλλά, 
Χάρε, το παράκανες...

«Σπάσε καρδιά μου εχά-
θη το γελαστό παιδί...»

Καλό κατευό-
διο, αδερφέ μας!

Συλλυπητήρια των ομάδων 
για τον θάνατο του Γέλοβατς

Η είδηση του θανάτου του 
Γέλοβατς σκόρπισε απέ-

ραντη θλίψη στον χώρο 
του μπάσκετ, και όχι μόνο, 
με τις ομάδες να εκδίδουν 
ανακοινώσεις προκειμέ-
νου να εκφράσουν την 
οδύνη τους για τον χαμό 
ενός τόσο νέου ανθρώπου.

ΠΑΕ ΑΕΚ: «Η κιτρινόμαυρη 
οικογένεια θρηνεί! Καλό 
σου ταξίδι, Στέφαν! Δεν 
θα σε ξεχάσουμε ποτέ!».

Συλλυπητήρια των 
ομάδων για τον θά-
νατο του Γέλοβατς

Η είδηση του θανάτου του 
Γέλοβατς σκόρπισε απέ-
ραντη θλίψη στον χώρο 
του μπάσκετ, και όχι μόνο, 
με τις ομάδες να εκδίδουν 
ανακοινώσεις προκειμέ-
νου να εκφράσουν την 
οδύνη τους για τον χαμό 
ενός τόσο νέου ανθρώπου.

ΠΑΕ ΑΕΚ: «Η κιτρινόμαυρη 
οικογένεια θρηνεί! Καλό 
σου ταξίδι, Στέφαν! Δεν 
θα σε ξεχάσουμε ποτέ!».

Πέθανε ο Στέφαν Γέλοβατς

Την ήττα στο tie break 
από τη Νίκη Αλεξαν-
δρούπολης γνώρι-
σαν τα κορίτσια του 
ΑΟΚ, στην πρεμιέρα 
του Β΄ γύρου στην Α2.

Η εξέλιξη της αναμέτρη-
σης επιβεβαίωσε το χαρα-

κτήρα του ντέρμπι αφού 
καμία από τις δύο ομάδες 
δεν τα παράτησε σε κανέ-
να σημείο του παιχνιδιού 
χαρίζοντας θέαμα και συ-
γκινήσεις στο κοινό που 
βρέθηκε στο κλειστό της 
Καλαμίτσας. Ο ΑΟΚ ξεκί-
νησε άσχημα βρισκόμενος 

πίσω με 0-2 σετ, ωστόσο 
βρήκε τα ψυχικά αποθέμα-
τα να «γυρίσει» στο παιχνί-
δι ισοφαρίζοντας σε 2-2.

Η τύχη της αναμέτρησης 
κρίθηκε στο tie break, εκεί 
όπου τα κορίτσια του Δη-
μήτρη Μπαλασά -και μετά 

την υπερπροσπάθεια της 
ισοφάρισης- έμειναν από 
ενέργεια και δεν μπόρε-
σαν να ολοκληρώσουν τη 
μεγάλη ανατροπή (4-15).

Τα σετ:
24-26, 23-26, 25-19, 25-
15, 4-15

ΑΟΚ – Νίκη Αλεξανδρούπολης 2-3



Αυτή την ώρα ο ιδιο-
κτήτης της ΠΑΕ Α.Ο Κα-
βάλα 1965, Alexander 
Haditaghi, παρουσιάζει 
στην αίθουσα τύπου του 
σταδίου “Ανθή Καρα-
γιάννη” τον Alexander 
Nouri ως τον νέο τεχνι-
κό των “αργοναυτών”.

Μάλιστα έγινε ξεκάθα-
ρο πως ο Nouri θα έχει 
διπλό ρόλο στο τεχνικό 
επιτελείο του συλλό-
γου καθώς θα αποτελεί 
και τεχνικός διευθυντής.
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Ο Alexander Nouri στον ΑΟΚ και με την “βούλα”

Γ’ Εθνική
Εφιαλτική Κυριακή για Νέστο και Μ.Α Ορφανίου

Εφιαλτικό απόγευμα για 
Νέστο και Μ.Α Ορφανί-
ου καθώς γνώρισαν εντός 
έδρας ήττες αμφότεροι για 
την 8η αγωνιστική του πρω-
ταθλήματος της Γ’ Εθνικής.
Ο Νέστος αν και προηγήθη-
κε στο ημίχρονο της Δόξας 
Δράμας, δεν κατάφερε να 
κατακτήσει την πολυπόθητη 
νίκη. Το σκορ για την ομάδα 

της Χρυσούπολης άνοιξε ο 
Φραγκούλης στο τελευταίο 
λεπτό του α’ μέρους. Στην 
επανάληψη οι Χρυσοπου-
λιώτες συνέχισαν να πατά-
νε καλύτερα από τους Δρα-
μινούς όμως δεν μπόρεσαν 
να σκοράρουν για δεύτερη 
φορά, στην μια ώρα παιχνι-
διού ο Κόντος ισοφάρισε 
για την Δόξα κόντρα στην 

ροή του αγώνα ενώ στο 
τελευταίο λεπτό της κανο-
νικής διάρκειας ο Brown 
ολοκλήρωσε την ανατρο-
πή για τους «μαυραετούς».

Τα γκολ: 
Φραγκούλης 45’/ Κόντος 
60’, Brown 89’

Ήττα-σοκ υπέστη στο Ορ-

φάνι ο τοπικός Μέγας από 
τον Ορφέα Puma Ξάνθης. 
Οι γηπεδούχοι αν και εί-
χαν καλύτερη παρουσία 
στον αγωνιστικό χώρο από 
τους Ξανθιώτες βρέθηκαν 
νωρίς πίσω στο σκορ κα-
θώς ο Κουκουρίγκος άνοι-
ξε το σκορ για τον Ορφέα. 
Ο Σαλπιγγίδης ισοφάρισε 
για τον Μέγα λίγα λεπτά 

αργότερα με τον Κουκου-
ρίγκο στην επανάληψη 
να πετυχαίνει και δεύτερο 
τέρμα και να χαρίζει την 
πρώτη νίκη στην ομάδα 
του για την φετινή σεζόν.

Τα γκολ: Σαλπιγγίδης 28’/ 
Κουκουρίγκος 20’, 59’

Γ’ ΕΘΝΙΚΗ – 8Η ΑΓΩΝΙ-
ΣΤΙΚΗ

Νέστος Χρυσούπο-
λης-Δόξα Δράμας 1-2

Μ.Α Ορφανίου-Ορφέ-
ας Puma Ξάνθης 1-2

Π α ν δ ρ α μ α ϊ κ ό ς -
Θερμαϊκός 3-0

Άρης Αβάτου-Αγρο-
τικός Αστέρας 0-2

Απόλλων Παραλιμνί-
ου-Εθνικός Σοχού 0-1

Ένωση Αλεξανδρούπολης-
Αναγέννηση Πλαγιάς 0-1

Γ’ ΕΘΝΙΚΗ – ΒΑΘΜΟ-
ΛΟΓΙΑ

1. Πανδραμαϊκός 18 (17-
3)

2. Αγροτικός Αστέρας 18 
(12-3)

3. Άρης Αβάτου 16 (12-7)
4. Εθνικός Σοχού 13 (8-

4)
5. Αναγέννηση Πλαγιάς 

13 (9-9)
6. Ένωση Αλεξανδρούπο-

λης 11 (9-12)
7. Απόλλων Παραλιμνίου 

10 (10-10)
8. Δόξα Δράμας 9 (8-8)
9. Θερμαϊκός 7 (9-13)
10. Νέστος Χρυσούπολης 

6 (6-13)
11. Ορφέας Puma Ξάνθης 

6 (8-18)
12. Μ.Α Ορφανίου 4 (3-

11)

Mέσα σ’ ένα πολύ βαρύ 
αγωνιστικό χώρο, λόγω 
της συνεχόμενης βροχής, 
και με την παρουσία 17 
ηρωικών φιλάθλων που 
παρακολούθησαν τον αγώ-
να από την κερκίδα (της 
θάλασσας), ο ΑΟΚ γνώ-
ρισε την ήττα από τον Αλ-
μωπό Αριδαίας με 0-6 στο 
πλαίσιο της 7ης αγωνιστι-
κής της Super League 2, 
στο «Ανθή Καραγιάννη».

Κόντρα στους φιλοξε-
νούμενους, που είχαν στη 
σύνθεση τους γνωστά πρό-
σωπα όπως ο Κέρθι, ο Κολ-
λαράς, ο Γιαλαμούδης και 
ο Σέχου, τα πιτσιρίκια του 
Νίκου Καραμπιμπέρη έδω-
σαν (για ακόμα μια φορά) 
τον καλύτερο τους εαυτό, 
και μάλιστα χειροκροτή-
θηκαν όταν σε 1-2 φάσεις 
κατάφεραν να κάνουν σουτ 
προς την αντίπαλη εστία.

Η διαφορά δυναμικότητας 
των δύο αντιπάλων ήταν 
εμφανέστατη γι’ αυτό και 
το σκορ πήρε αυτές τις δι-
αστάσεις, με τον Αλμωπό 
να παίρνει το προβάδισμα 
μόλις στο 3ο λεπτό με τον 
Ρίβας, ενώ ο Κολλαράς 
στο 26’ με κεφαλιά έκανε 
το 0-2. Στο 31’ ο Παρα-
σκευά με σουτ έγραψε το 
0-3 και στο 40’ ο Ρόβας 
έκανε το 0-4 που ήταν και 
το σκορ του ημιχρόνου. 

Στο 65’ ο ίδιος παίκτης 
έκανε το 0-5 και δύο λε-
πτά αργότερα ο Ρίβας δι-
αμόρφωσε το τελικό 0-6.

Οι συνθέσεις
Καβάλα (Καραμπιμπέ-
ρης): 

Παπαποστόλου, Θαλασσι-
νός, Γιαννάκος, Χατζηγεωρ-
γίου, Παπαδόπουλος, Κλε-
πουσνιώτης, Ταχτατζίδης, 
Απόσογλου, Λαμπαδίτης, 

Καμαρίδης, Βορδοναράκης.
Αλμωπός Αριδαίας (Τυ-
ριακίδης): 

Παϊτέρης, Παρασκευάς, 
Σουλιώτης, Σέχου, Πρίκας, 
Κέρθι, Ασλαμπάλογλου, 
Κολλαράς, Ρόβας, Τριαντα-
φυλλάκης, Ρίβας. Στο 2ο 
ημίχρονο αγωνίστηκαν και 
οι Γιαλαμούδης, Αδαμίδης, 
Καράμπελας, Σταμπου-
λίδης και Μπακουτσής.

Α.Ο. Καβάλα – Αλμπωπός Αριδαίας 0 – 6
Πάλεψε αλλά πάλι έχασε παρά την βελτιωμένη εμφάνιση


